
(DV/AVM) 

Mailwisselingen met NVS 

Van: 	 [mailto: 	@sigaar.nl] 
Verzonden: woensdag 12 december  2012 12:56 
Aan: 	 (DV/AVM) 
CC: 	  
Onderwerp: RE: Agenda overleg 4 december as 

 

(DV/AVM) 

 

         

Beste 
	

1, 

Inderdaad, dat is het onderwerp dat ik bedoelde. Gezien het feit dat soortgelijke 
producten na de EU definitiewijziging op 1/1/2011 ook in andere EU lidstaten zijn 
geïntroduceerd ga ik er van uit dat de Douane normaal gesproken tot de conclusie 
zal komen dat dit, volgens de definitie, sigaren zijn. Vandaar dat wij graag (ook 
namens de fabrikant van de producten die werden getoond) zouden willen bespreken 
welke oplossingen in de accijnssfeer andere landen (zoals Italië en Spanje) 
recentelijk hebben doorgevoerd. 

Met vriendelijke groeten, 

Van: 	 [mailtol 	ICaminfin.nl] 
Verzonden: woensdag 12 december 2012 12:46 
Aan: 
CC:  (DV/AVM); 
Onderwerp: RE: Agenda overleg 4 december as 

Dag 
Ik neem aan dat je doelt op de sigaretachtige sigaren. Zoals 	  aangaf is 
Douane hier nu onderzoek naar aan het verrichten. Ik wilde de resultaten daarvan graag 
afwachten.   houdt dat in de gaten. Zodra we meer weten hebben we 
contact. Waren er nog andere onderwerpen? 
Vriendelijke groet 

Van: 	 [mailto:1 	"ffisigaar.n11 
Verzonden: woensdag 12 december 2012 11:53 
Aan: 	  (DV/AVM) 
Onderwerp: RE: Agenda overleg 4 december as 

Geachte heer 
	

bestel-7  

Naar aanleiding van hetgeen besproken tijdens de rondvraag van het overleg op 4 december jl. heb ik 
toegezegd hierover overleg met mijn achterban te zullen hebben. Naar aanleiding hiervan kan ik u 
meedelen dat de Nederlandse Vereniging voor de Sigarenindustrie graag zou worden uitgenodigd 
voor een kort overleg om onze visie in dezen met u te bespreken. Zou u zo vriendelijk willen zijn om 
enige data eind januari 2013 voor te stellen die u zouden schikken, zodat ik deze met mijn achterban 
zou kunnen afstemmen? 

Met vriendelijke groeten, 



NVS 
Postbus 4076 
5004 JB Tilburg 

Fax 012 
Internet www.sioaarn1  
E-mailMasioaar.n1 

Van: 	 (DV/AVM) [mailtol  
Verzonden: woensdag 28 november 2012 17:33 
Aan: I 	  
	 r

e
tabaksdetailhandel.n1; 

	 plek 	rland.n1 
CC: 1 	 @nlimptob.comi; 

1@minfln.nl]  

   

          

   

@kerftabak.n1'; 
@sigarettenindustrie.nr; 

  

     

          

        

(DV/AVM) 

              

Onderwerp: Agenda overleg 4 december as 

Beste allen, 

Bijgevoegd de agenda voor het overleg van aanstaande dinsdag 4 december. 

Overleg met de tabaksector op 4 december 2012 aanvang 14.00 uur 
Zaal: Kievitzaal 

1. Opening 

2. Ervaringen met de nieuwe procedure voor accijnszegels vanaf 1 juni 2012 

3 	Stand van zaken digitale accijnszegels 

4 	Cijfers WAP voor 1 april 2013 

5 	Wijziging BTW-systematiek voor tabaksproducten 

6 	Recente marktontwikkelingen (presentatie door 	  

7. Accijnsverhoging aangekondigd in het regeerakkoord voor 2014 

8. Toezeggingenbrief 18 september jl. 

9. Minimum verpakkingshoeveelheid voor shag 

10. Rondvraag 

11. Sluiting 

Het overleg zal plaatsvinden vanaf 14:00 uur in de Kievitszaal. Deze zaal is beneden bij 
de centrale vergaderzalen, daarvoor is geen bezoekerspas nodig. 
Ik heb de ontvangen suggesties zoveel mogelijk opgenomen in de agenda. 

Met vriendelijke groet, 
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Van: 	  [mailto: 	@sigaar.nl] 
Verzonden: vrijdag 4 januari  2013 16:21 
Aan:I 	 I(DV/AVM) 
Onderwerp: Voorlopige reactie NVS op commissievoorstel voor herziening van de 
tabaksproductenrichtlijn (COM(2012) 788 final 

Geachte mevrouw 

Graag informeren wij u bij deze over de eerste, voorlopige (i.v.m. de feestdagen en daarmee samenhangende 
vakanties) reactie van de Nederlandse Vereniging voor de Sigarenindustrie (NVS) op het commissievoorstel 
voor herziening van de tabaksproductenrichtlijn (COM(2012) 788 final d.d. 19 december 2012). 

Voorlopige reactie 
NVS op TPD voorsteli 

De onderhavige reactie beperkt zich tot die punten die, naar onze mening, relevant zouden kunnen zijn voor het 
Ministerie van Financiën. 

Uiteraard zijn wij graag bereid om onze reactie desgewenst nader aan u toe te lichten. 

Met vriendelijke groeten, 

NVS 
Postbus 4076 
5004 JB Tilburg 

Fax 01 
Internet www.sigaar.n1  
E-mail I 	sigaar.nl 

 

    

Van: 	 [mailtol 	Osigaar.nl] 
Verzonden: maandag 7 januari 2013 20:39 
Aan: Iflminvws.nl; Marninvws.nl 
CC: 	 (DV/AVM); 	 (DV/AVM) 
Onderwerp: Schriftelijke inbreng NVS op voorstel herziening tabaksproductenrichtlijn 

Geachte mevrouw geachte mevrouw 

Namens de Nederlandse Vereniging voor de Sigarenindustrie informeer ik u bij deze graag over onze 
visie op het commissievoorstel voor herziening van de tabaksproductenrichtlijn (COM(2012) 788 final 
d.d. 19 december 2012). 

Reactie NVS op TPD Brief NVS inzake 
voorstel 070113.pdf COM 2012 788 final.r 

Aangezien uw e-mail met de uitnodiging om input te geven op het voorstel ons pas vanochtend via 
mevrouw ~van het Ministerie van Financiën bereikte, hebben wij de deadline van 4 januari tot 
onze spijt niet kunnen halen. Gezien deze bijzondere omstandigheden vertrouwen wij er graag op dat 
onze inbreng desondanks bij het opstellen van de BNO-fiche zal worden meegewogen. Uiteraard zijn 
wij graag bereid om onze visie nader aan u toe te lichten. 
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Graag verzoeken wij uw tenslotte om onze gegevens aan uw adresbestand te willen toevoegen in 
verband met eventuele toekomstige uitnodigingen tot het indienen van commentaar of eventuele 
uitnodigingen voor een overleg met de tabakssector over dit onderwerp. 

Met vriendelijke groeten, 

Marcel Grijnen, 
Voorzitter Nederlandse Vereniging voor de Sigarenindustrie 
Postbus 4076 
5004 JB Tilburg 
Telefoon 
Fax 013 
Mobiel 0 

Van:1 	(DV/AVM) [mailto:1 	1(thminfin.nl] 
Verzonden: maandag 7 januari 2013 11:03 
Aan: 
CC:I 	p @minvws.nl'; 	  (DV/AVM) 
Onderwerp: schriftelijke inbreng voorstel herziening tabaksproductenrichtlijn 

Beste 

Ik heb even contact gehad met VWS, onderstaande e-mail is uitgegaan. Per abuis is de 
NVS niet opgenomen. Ze ontvangen graag nog je schriftelijke inbreng. Het liefst wel 
vandaag vanwege de krappe planning. Bijgaand stuur ik je ook de Nederlandse versie 
van het voorstel. Mocht je nog vragen hebben, dan kun je altijd contact met me 
opnemen. 

Met vriendelijke groet, 

Beleidsmedewerker 

Ministerie van Financiën 
Directie Douane en Verbruiksbelastingen 
Korte Voorhout 7 1 2511 CW J  Den Haag 
Postbus 20201 1 2500 EE Den Haag 

T 070- 1=1 
F minfin.n1 

www.rilksoverheid.n1  

Geachte relatie, 

Zoals u waarschijnlijk weet, heeft de Europese Commissie op 19 december jl. het voorstel 
uitgebracht tot herziening van de Europese Tabaksproductenrichtlijn. Voor degenen die het 
voorstel nog niet hebben kunnen inzien, is het bijgevoegd in de mail. 

De Tweede Kamer heeft deze richtlijn aangeduid als Europese prioriteit voor 2013 en 
voorzien van een behandelvoorbehoud. Dat betekent concreet dat de Tweede Kamer snel met 
de Staatssecretaris van VWS het BNC-fiche (Beoordeling Nieuwe Commissievoorstellen) wil 
bespreken om de Nederlandse inzet te bepalen in de verdere Europese onderhandelingen. 

Voor het opstellen van een BNC-fiche is maar heel weinig tijd, zeker gelet op het brede scala 
aan mogelijke maatregelen. 
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Met het oog op de krappe planning zullen daarom geen consultaties worden gehouden tot 
nadat er met de Tweede Kamer is gesproken over het BNC-fiche. Uw schriftelijke inbreng is 
uiteraard welkom. 

Enkele partijen hebben VWS al benaderd met ofivel verzoeken om een overleg over de 
richtlijn ofivel met hun standpunten over onderdelen van het voorstel voor herziening van de 
richtlijn. Bij deze willen we dus aangeven op korte termijn in ieder geval niet in te kunnen 
gaan op verzoeken tot overleg. De inhoudelijke inbreng zullen we meegeven aan de 
Staatssecretaris bij het opstellen van het BNC-fiche. Om uw reactie nog te kunnen 
meewegen, willen we u verzoeken uw schriftelijke inbreng uiterlijk vrijdag 4 januari aan ons 
te doen toekomen. 
Dat mag ook via de mail: 

1---pminvws.n1 
of 	 

IMminvws.nl  

Vriendelijke groet, 

   

     

     

     

     

Van: 	  [mailto: 	@sigaar.nl] 
Verzonden: dinsdag 5 maart 2013 15:31 
Aan: 	 (DV/AVM) 
Onderwerp: RE: ministeriële regeling overgang btw systematiek 

Bestel 

Hartelijk dank! Ik had de publicatie vanochtend al gezien en heb de leden van de NVS alsmede een 
aantal niet aangesloten kleinere fabrikanten en importeurs inmiddels geïnformeerd. 

Met vriendelijke groeten, 

Marcel Crijnen 
Voorzitter 

NVS 
Postbus 4076 
5004 JB Tilburg  
Telefoon 
Mobiel 0 
Fax 013 
Internet www.siciaar.n1  
E-mailnWsioaar.n1  

Van: 	 (DV/AVM) [mailto:1 
Verzonden: dinsdag 5 maart 2013 15:25  
Aan: ' 	 @pmi.coml; '1 	 I;  

@tabaksdetailhandel.nr; J   n .impto .com'; 
e erland.nr  

CC: 	 (DV/AVM); 	 (DV/0A0); 
(FISCALITEIT) 
Onderwerp: RE: ministeriële regeling overgang btw systematiek 
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Beste allemaal, 

Zoals beloofd bijgaand de officiële versie van de regeling. 

Met vriendelijke groet, 

Beleidsmedewerker 

Ministerie van Financiën 
Directie Douane en Verbruiksbelastingen 
Korte Voorhout 7 1 2511 CW 1 Den Haag 
Postbus 20201 1 2500 EE 1 Den Haag 

T 070- 
1@minfin.n1 

www.rijksoverheid.n1  

Van: 	 (DV/AVM) 
Verzonden: maandag 4 maart 2013 12:58 
Aan: 1   	i@prni.coml; 
	1@tabaksdetailhandel.n11; 
	plekkerland.n1' 

CC: 
	

(DV/AVM); 
(FISCALITEIT) 
Onderwerp: ministeriële regeling overgang btw systematiek 

1 
	

@sigaar.n11; 
@nl.imptob.com'; 

(DV/0A0); 

Beste allemaal, 

Graag brengen we jullie ervan op de hoogte dat de ministeriële regeling in verband met 
de wijziging van de btw-systematiek voor tabaksproducten is goedgekeurd door de 
staatssecretaris. De regeling zal morgen (5 maart) in de Staatscourant worden 
gepubliceerd. Zodra de officiële versie beschikbaar is, zullen we deze doorsturen. 

Tot slot willen we jullie verzoeken om de regeling te verspreiden onder jullie achterban, 
zodat zij tijdig op de hoogte zijn van de gang van zaken voor 1 juli 2013. We danken 
jullie voor de medewerking en hopen jullie hierbij voldoende te hebben geïnformeerd. 

Met vriendelijke groet, 

Beleidsmedewerker 

Ministerie van Financiën 
Directie Douane en Verbruiksbelastingen 
Korte Voorhout 7 1 2511 CW 1 Den Haag 
Postbus 20201 1 2500 EE 1 Den Haag 

T 070- 	 
r—  ICaminfin.n1 
www.rilksoverheid.n1  
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Van: 	 (DV/AVM) 
Verzonden: maandag  28 januari 2013 	9:39 

; 
	 i@taba ksdeta il h a ndel.n11; I 	 I 	.imp ob.com'; 
Aan: 	 @pmi.com';1 	 1 	@sigaar.nr; 

I 	 &ekkerland.nr  
CC: 	  (DV/AVM); 	 (DV/OAO) 
Onderwerp: RE: concept ministeriële regeling overgang btw systematiek 

Beste allemaal, 

Hartelijk dank voor jullie reactie. We nemen jullie punten in overweging bij verdere 
ontwikkeling van de regeling en zullen jullie op de hoogte houden van volgende stappen 
(publicatie e.d.). 

Met vriendelijke groet, 

Beleidsmedewerker 

Ministerie van Financiën 
Directie Douane en Verbruiksbelastingen 
Korte Voorhout 7 1 2511 CW 1 Den Haag 
Postbus 20201 1 2500 EE 1 Den Haag 

T 070- 
1(Dminfin.n1 

www.riiksoverheld.n1  

Van: I 	 I (DV/AVM) 
Verzonden: vrijdag 18 januari 2013 11:07 
Aan: 1 	 opmi.com1; 11 	 
	 ptabaksdetailhandel.re 

l@lekkerland.nr  
CC: 	 (DV/AVM); 	 (DV/OAO) 
Onderwerp: concept ministeriële regeling overgang btw systematiek 
Urgentie: Hoog 

Beste allemaal, 

Zoals jullie bekend is, zal per 1 juli 2013 tabak de normale btw-regels gaan volgen. In verband met 
de wijziging van de btw systematiek zal overgangsrecht worden getroffen in een ministeriële 
regeling. Een aantal vraagpunten met betrekking tot deze regeling hebben we reeds met elkaar 
besproken op 18 december 2012. 

Tijdens het overleg van 18 december 2012 is afgesproken dat een conceptversie van de 
ministeriële regeling waarin het overgangsrecht is opgenomen, zou worden gedeeld. Bijgaand treft 
u zoals beloofd de conceptversie van deze regeling aan. Het betreft een vertrouwelijk eerste 
concept en geheel onder voorbehoud van accordering in de ambtelijke lijn en door de 
staatssecretaris. Gezien het feit dat deze regeling nog in concept is, hierbij het verzoek om deze 
versie vertrouwelijk te behandelen en niet verder te verspreiden zonder onze toestemming. 

We zouden graag op korte termijn jullie commentaar op deze regeling ontvangen vanwege door 
iedereen gewenste spoed. Op deze manier hebben wij de mogelijkheid om jullie opmerkingen te 
verwerken en tijdig over te gaan tot het informeren van belanghebbenden. We hopen ook hierbij 
op jullie medewerking. Als het mogelijk is om op uiterlijk 25 januari 2013 jullie commentaar te 
ontvangen, zouden we dat zeer op prijs stellen. Alvast dank. 

1 	@sigaar.nr; 
@nl.imptob.corn'; 
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Met vriendelijke groet, 

Beleidsmedewerker 

Ministerie van Financiën 
Directie Douane en Verbruiksbelastingen 
Korte Voorhout 7 1 2511 CW 1 Den Haag 
Postbus 20201 1 2500 EE 1 Den Haag 

T 070 
	  • minfin.n1 
www.riiksoverheid.n1  

Van: 	 [mailtoll 	@sigaar.nl] 
Verzonden: dinsdag 8 januari  2013 15:48 
Aan: 	 (DV/AVM) 
Onderwerp: RE: accijnstarieven per 1 april 2013 

Beste 

Hartelijk dank. Ik weet niet waar het aan ligt maar nu heb ik jouw mailtje wel goed 
ontvangen. 

Met vriendelijke groeten, 

Van: 	 (DV/AVM) [mailtod j©minfln. ni] 
Verzonden: dinsdag  8 januari 2013 15:45 
Aan:l 
Onderwerp: FW: accijnstarieven per 1 april 2013 

 

Beste 

    

      

Ik probeerde je onderstaande mail te sturen, maar kreeg een foutmelding. Bij deze 
nogmaals. 

Met vriendelijke groet, 

Van: 	 (DV/AVM) 
Verzonden: dinsdag 8 januari 2013  15:43 
Aan: 	 ;==@kerftabak.nr; I 	 @pmi.cornI; 

@sigaar.n11; 	 j@lekkerland.re  " 	@tabaksdetailhandel.n11; 
@sigarettenindustrie.rif 

CC: 	 DV/AVM); 	 (DV/AVM); 
(AFP/ANALYSE); I 	 I (AFP/ANALYSE) 
Onderwerp: accijnstarieven per 1 april 2013 

Beste allemaal, 

Allereerst de beste wensen voor 2013. 
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Evenals voorgaand jaar brengen we jullie op de hoogte van de vastgestelde 
accijnstarieven voor sigaretten en rooktabak. De ministeriële regeling waarin de tarieven 
zijn opgenomen is ondertekend door de staatssecretaris en wordt binnenkort 
gepubliceerd. Onderstaande tarieven gelden per 1 april 2013. 

Sigaretten (WAP 264,62): 
- Ad valorem: 2,36% 
- Specifiek: C 169,89 

Minimumaccijns: C 176,11 

Rooktabak (WAP 126,86): 
- Ad valorem: 7,19% 

Specifiek: C 72,64 
Minimumaccijns: C 81,76 

Bij vragen of opmerkingen kunnen jullie natuurlijk contact met ons opnemen. 

Met vriendelijke groet, 

Beleldsmedewerker 

Ministerie van Financiën 
Directie Douane en Verbruiksbelastingen 
Korte Voorhout 7 1 2511 CW 1 Den Haag 
Postbus 20201 1 2500 EE 1 Den Haag 

T 070- 
Kaminfin.n1 

www.rilksoverheld.n1  

   

       

Van: 	  [mailto: 	@sigaar.nl] 
Verzonden: maandag 7 januari 2013 11:07 
Aan: 	 (DV/AVM)  
CC: 	@minvws.n1;1 	 1(DV/AVM) 
Onderwerp: RE: schriftelijke inbreng voorstel herziening tabaksproductenrichtlijn 

Beste 

Hartelijk dank voor jouw mailtje. Ik ga mijn uiterste best doen om vandaag nog een 
reactie namens de Nederlandse Vereniging voor de Sigarenindustrie op te stellen. 

Met vriendelijke groeten, 

NVS 
Postbus 4076 
5004 JB Tilburg 
Telefoon 013 
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Mobiel 061  
Fax 013 : 
Internet www.siqaar.n1  
E-mail I-  asiqaar.n1  

Van: I (DV/AVM) [mailto:I 	r1] I  
Verzonden: maandag 7 januari 2013 11:03 
Aan: 
CC: 	@minwvs.nr; 	 (DV/AVM) 
Onderwerp: schriftelijke inbreng voorstel herziening tabaksproductenrichtlijn 

Beste 

Ik heb even contact gehad met VWS, onderstaande e-mail is uitgegaan. Per abuis is de 
NVS niet opgenomen. Ze ontvangen graag nog je schriftelijke inbreng. Het liefst wel 
vandaag vanwege de krappe planning. Bijgaand stuur ik je ook de Nederlandse versie 
van het voorstel. Mocht je nog vragen hebben, dan kun je altijd contact met me 
opnemen. 

Met vriendelijke groet, 

Beleidsmedewerker 

Ministerie van Financiën 
Directie Douane en Verbruiksbelastingen 
Korte Voorhout 7 1 2511 CW j Den Haag 
Postbus 20201 j 2500 EE j Den Haag 

T070- 
thminfin.n1 

www.riiksoverheid.n1 

Geachte relatie, 

Zoals u waarschijnlijk weet, heeft de Europese Commissie op 19 december jl. het voorstel 
uitgebracht tot herziening van de Europese Tabaksproductenrichtlijn. Voor degenen die het 
voorstel nog niet hebben kunnen inzien, is het bijgevoegd in de mail. 

De Tweede Kamer heeft deze richtlijn aangeduid als Europese prioriteit voor 2013 en 
voorzien van een behandelvoorbehoud. Dat betekent concreet dat de Tweede Kamer snel met 
de Staatssecretaris van VWS het BNC-fiche (Beoordeling Nieuwe Commissievoorstellen) wil 
bespreken om de Nederlandse inzet te bepalen in de verdere Europese onderhandelingen. 

Voor het opstellen van een BNC-fiche is maar heel weinig tijd, zeker gelet op het brede scala 
aan mogelijke maatregelen. 

Met het oog op de krappe planning zullen daarom geen consultaties worden gehouden tot 
nadat er met de Tweede Kamer is gesproken over het BNC-fiche. Uw schriftelijke inbreng is 
uiteraard welkom. 

Enkele partijen hebben VWS al benaderd met ofwel verzoeken om een overleg over de 
richtlijn ofwel met hun standpunten over onderdelen van het voorstel voor herziening van de 
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Van: 	 (DV/AVM) [mailto:1 	hminfin.nn 
Verzonden: woensdag 28 november 2012 17:33 
Aan:' 	 1; 

----- 	
tabaksdetailhandel.n1; 11 	 I©sigarettenindustrie n1'; 

11(alekkerland.n1  
CC: 	 @nlimptob.coml; '[ 	f; 
Onderwerp: Agenda overleg 4 december as 

(DV/AVM) 

@keritabak.n1'; 1  

richtlijn. Bij deze willen we dus aangeven op korte termijn in ieder geval niet in te kunnen 
gaan op verzoeken tot overleg. De inhoudelijke inbreng zullen we meegeven aan de 
Staatssecretaris bij het opstellen van het BNC-fiche. Om uw reactie nog te kunnen 
meewegen, willen we u verzoeken uw schriftelijke inbreng uiterlijk vrijdag 4 januari aan ons 
te doen toekomen. 
Dat mag ook via de mail: 

1--Kminvws. nl  
of 

eminvws.nl 

Vriendelijke groet, 

Van: 	 [mailto: 	@sigaar.nl] 
Verzonden: donderdag 17  januari 2013 14:33 
Aan:1 	 1(DWAVM) 
CC: I 	 I(DWAVM) 
Onderwerp: RE: Agenda overleg 4 december as 

Geachte mevrouw beste 

Tijdens het overleg d.d. 4 december 20 2 werd door de sigaretten- en kerftabakindustrie het voorstel 
gedaan om het formaat van de accijnszegels te wijzigen in 44x20mm (in plaats van de huidige 
43x25mm). Ik heb toegezegd het Ministerie zo spoedig mogelijk te zullen informeren over het 
standpunt van de Nederlandse Vereniging voor de Sigarenindustrie. Bij deze kan ik u meedelen dat 
het aanpassen van het formaat niet onze voorkeur heeft. Technisch gezien kan het wel, maar de 
sigarenindustrie voorziet extra omsteltijden en -storingsgevoeligheid aangezien al onze machines 
geoptimaliseerd zijn voor het huidige formaat accijnszegels. 

Met vriendelijke groeten, 

NVS 
Postbus 4076 
5004 JB Tilburg  
Telefoon cl 
Mobiel 06 
Fax 013 
Internet  www.si;arn1  
E-maill 	 ,sioaar.ni 

Beste allen, 
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Bijgevoegd de agenda voor het overleg van aanstaande dinsdag 4 december. Het overleg 
zal plaatsvinden vanaf 14:00 uur in de Kievitszaal. Deze zaal is beneden bij de centrale 
vergaderzalen, daarvoor is geen bezoekerspas nodig. 
Ik heb de ontvangen suggesties zoveel mogelijk opgenomen in de agenda. 

Met vriendelijke groet, 

Van: 1 	 I[mailto: 	@sigaar.n1] 
Verzonden: maandag 16  januari 2012 10:13 
Aan: 	 (DV/AVM) 
Onderwerp: RE: Gesprek over lintzegels voor sigaren 

Beste 
Bedankt voor jouw bevestiging. We zullen er de 26e  om 13.00 uur zijn. 
Met vriendelijke groeten, 

Van: I 	 I (DV/AVM) [mailtoj 	(aminfin.nl] 
Verzonden: maandag 16 januari 2012 9:26 
Aan: 
Onderwerp: RE: Gesprek over lintregels voor sigaren 

Beste 

Mijn collega kan die datum ook. Ik noteer de afspraak in mijn agenda. 
Tot de 26e . 

Met vriendelijke groet, 

Van: 	 [mailto:i 	kasiciaar.nl] 
Verzonden:  vrijdag 13 januari 2012 12:11 
Aa .1. 7 	 I(DV/AVM) 
CC: 	(thaolo.n1   
Onderwerp: Gesprek over lintregels voor sigaren 

Beste 

Naar aanleiding van ons telefoongesprek van vanochtend heb ik zojuist even contact 
gehad met 	 van Agio Cigars (zie cc). Ook wat hem betreft zou 
donderdag 26 januari a.s. vanaf 13.00 uur akkoord zijn voor een gesprek over de 
lintzegels. 

Met vriendelijke groeten, 

NVS 
Postbus 4076 
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5004 JB Tilburg  
Telefoon' 
Mobiel Od 	 
Fax 013 
Internet www.siqaar.n1  
E-mail 	(ffisiqaa  .n1 

Van: 	 [mailto: 	@sigaar.nl] 
Verzonden: vrijdag 16 maart 2012 11:34 
Aan: 1 	 KDV/AVM) 
CC: 	 (DV/AVM); 	@belastingdienst.ni 
Onderwerp: Afschaffen lintzegels voor sigaren 

Beste 

Tijdens ons gesprek op 26 januari jl. spraken wij onder andere over een aanpassing 
van artikel 62 van de uitvoeringsregeling accijns. Op dit moment is daarin het 
volgende bepaald: "In afwijking van artikel 95, eerste lid, van de wet mogen sigaren 
in de detailhandelszaken voorhanden zijn in de geopende oorspronkelijke verpakking 
tot het op die verpakking aangegeven aantal". 

Als ik me goed herinner zou deze bepaling zodanig aangepast worden dat losse 
sigaren voortaan vanuit een geopende verpakking verkocht mogen worden, hetzij 
1) vanuit de oorspronkelijke verpakking met accijnszegel, dan wel 
2) vanuit een andere verpakking (zoals bijvoorbeeld een assortimentskist in een 
restaurant of een houten blok met gaatjes voor sigarentubes in het food- en 
petrolkanaal), onder de voorwaarde dat de oorspronkelijke verpakking met 
accijnszegel op het verkooppunt aanwezig is. 

Gezien het feit dat de datum van 1 juni 2012 snel dichterbij komt krijg ik vanuit mijn 
achterban vragen of de wettelijke verankering van de stuksgewijze verkoop van 
sigaren zonder lintzegel inmiddels geregeld is. Graag hoor ik van je of al bekend is of 
en zo ja wanneer de publicatie van het aangepaste artikel 62 van de 
uitvoeringsregeling accijns zal plaatsvinden. 

Met vriendelijke groeten, 

NVS 
Postbus 4076 
5004 JB Tilburg 
Telefoon 
Mobiel 0€ 	 
Fax 01 
Internet  www.siqaar.n1  
E-mail 	asiqaarn1  
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	k @minfin.ni] Van: 	 (DV/AVM) [mailto: 
Verzonden: donderdag 16 februari 2012 10:19 
Aan: 
CC: (DV/AVM); 
Onderwerp: Overgangstermijnen tariefaanpassing 

Brief NA inzake 
afschaffing britzegels 

Van: 	 [mailto:M.Crijnen@sigaar.ni]  
Verzonden: dinsdag 8 mei 2012 10:18 
Aan: 	 (DV/AVM) 
CC: 	 (DV/AVM); 	©belastingdienst.ni 
Onderwerp: Afschaffen lintzegels voor sigaren - brief NVWA 

Beste 

Zoals gisteren besproken stuur ik je bijgaand een kopie van het vandaag door ons 
ontvangen afschrift van de brief van de NVWA aan Douane kantoor Noord waarin 
men aangeeft dat er van hun kant geen bezwaar bestaat tegen het afschaffen van de 
lintzegels voor sigaren. 

Met vriendelijke groeten, 

NVS 
Postbus 4076 
5004 JB Tilburg 
Telefoon 
Mobiel OE  
Fax 013 
Internet www.siciaar.n1  
E-maill 	Isiqaar.nl 

Van: 	 [mailto: 	@sigaar.nl] 
Verzonden: vrijdag 17 februari 2012 10:08 
Aan: 	 (DV/AVM) 
Onderwerp: RE: Overgangstermijnen tariefaanpassing 

Beste 

Bedankt voor het uitzoeken en beantwoorden van mijn vraag! 

Met vriendelijke groeten, 

(DV/AVM) 
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Beste 

Zoals beloofd heb ik even gekeken naar de eventuele overgangstermijnen van de 
aankomende tariefswijziging per 1 april. 
Voor een tariefswijziging aan de hand van een wijziging van de WAP bestaan geen 
overgangstermijnen. Overgangstermijnen bestaan alleen in het geval van autonome 
tariefswijzigingen. 
Ik hoop je hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 

Met vriendelijke groet, 

Van: 	 [mailto: 	@sigaar.nl] 
Verzonden: maandag 19 maart 2012 13:04 
Aan: 	 (DV/AVM) 
Onderwerp: Brochure Procedure Accijnszegels per 1 juni 2012 

Besten-1, 

Ik heb vanochtend de brochure die sinds eind vorige week op de website van de 

Brochure 
dienst wijzig' Belastingdienst staat (zie bijlage) Belasting 	 doorgestuurd naar mijn achterban. Van 

	 I, die ook bij het overleg op 12 december aanwezig was, kreeg ik 
onderstaande vraag voorgelegd over de vernietiging van accijnszegels op uit de markt 
genomen verpakkingen. Zou je mij kunnen laten weten of dergelijke zegels inderdaad nog 
vernietigd kunnen worden op de thans gebruikelijke manier? 

Met vriendelijke groeten, 

NVS 
Postbus 4076 
5004 JB Tilburg 
Telefoon 
Mobiel 0 
Fax 013 
Internet www.si  aar.n1  
E-mail 	cv,sigaar.n1 

Van: ij 	 [mailto:1 	l©anio.nl] 
Verzonden: maandag 19 maart 2012 12:37 
Aan: 
CC: 
Onderwerp: RE: Brochure Procedure Accijnszegels per 1 juni 2012 
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Beste l  

Bedankt voor de brochure. 
Onder punt 7 wordt een limitatieve opsomming gegeven van de accijnszegels die voor vernietiging in 
aanmerking komen. 
Hier wordt echter niet voorzien in een teruggaafregeling voor uit de markt genomen verpakkingen. 
Tijdens het overleg van 12 december 2011 werd door de Douane aangegeven dat de reguliere 
teruggaafprocedure ook na 1 juni 2012 van kracht blijft. 
Dit wordt echter niet bevestigd in de brochure. 

Wilt u zo vriendelijk zijn om na te gaan of de teruggaafregeling voor uit de markt genomen verpakkingen 
onveranderd is gebleven? 
Bij voorbaat dank 

Met vriendelijke groeten/with kind regards, 

Cr G At VAIMS SINCt 1104 

A: Wolverstraat 3.5525 AR Duizel 	E +31 (0).._ 	 1 
P: P.O. Box 1. 5520 AA 	 F: +31 (0)' 

	Fat0ei0.n1 	 W: vtww.azioeiettrs.con  

          

          

Van: 	 [mailto: 	@sigaarni] 
Verzonden:  vrijdag 23 maart 2012 11:22 
Aan: 	 (DV/AVM 	  
CC:I 	b@belastingdienst.n1; 	  
Onderwerp: RE: Beantwoording vragen 

   

 

((DV/AVM) 

 

Beste 

Bedankt voor de snelle beantwoording van mijn vragen! 

Met vriendelijke groeten, 

Van: 	  (DV/AVM) [mailto:1  
Verzonden: vrijdag 23 maart 2012 11:19 
Aan:I 	 
CC: 	@belastingdienst.nr; 
Onderwerp: Beantwoording vragen 

kffiminfin.nl]  

   

   

   

  

(DV/AVM) 

   

Beste 

         

          

Bij deze de antwoorden op de vragen die je hebt gesteld nav de blanco zegels: 
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- Kleur: de zegels worden donkergrijs vanaf 1 juni (er wordt namelijk over gegaan 
op 1 kleur) 

- Vraag nav de brochure over uit de markt genomen verpakkingen: hiervoor blijft 
de oude methode gehandhaafd. 

Met vriendelijke groet, 

Van: 	  [mailto: 	@sigaar.nl] 
Verzonden: donderdag 30 augustus 2012 13:16 
Aan: 1 	 I (DV/AVM) 
Onderwerp: RE: Sigaren met oude zegels 

Beste 

Bedankt voor jouw reactie. Ik stuur deze even door naar mijn achterban. Mocht men 
nog vragen hebben dan kom ik daar z.s.m. bij je op terug. 

Met vriendelijke groeten, 

Van:1 (DV/AVM) [mailto:=aminfin.nl]  
Verzonden: woensdag 	/9  augustus 2012 16:57 
Aan: 
CC:1 1(DV/AVM);fl—Wbelastingdienst.nr; 
(DV/AVM) 
Onderwerp: Sigaren met oude zegels 

Beste 

Naar aanleiding van je vraag gisteren over het factureren van vóór 1 oktober uitgeslagen 
tabaksproducten het volgende. De afdracht van de btw volgt bij tabaksproducten de 
afdracht van de accijns. Als er uitgeslagen wordt vanuit de accijnsgoederenplaats vóór 1 
oktober, dan geldt het dan geldende btw-bedrag (dus 19%, het btw-percentage waar ook 
vanuit is gegaan op de zegels) en dit moet afgedragen worden door de fabrikant. Ik 
begreep van jou dat voor een groot deel van de producten geldt dat de btw en accijns al 
zijn afgedragen onder het oude systeem zoals dat voor 1 juni gold. Ook dan moet er 
uitgeslagen worden voor 1 oktober. 

Omdat er geen sprake is van vooraftrek voor de btw voor de latere schakels in de keten 
vanwege het huidige single stage btw-systeem dat voor tabaksproducten geldt (en zij de 
btw dus niet kunnen terugvragen), is voor de detaillist het btw-percentage verder niet 
van belang: hij rekent de prijs die op het accijnszegel staat. 

Wanneer de sigaren de accijnsgoederenplaats fysiek verlaten, zijn ze uitgeslagen. Wat 
precies de fysieke locatie van de accijnsgoederenplaats is, staat omschreven in de 
vergunning van de AGP. 

Ik hoop je hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. Als er nog vragen zijn, dan hoor 
ik dat uiteraard graag! 

Met vriendelijke groet, 
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Van: 	 [mailto: 	@sigaar.nl] 
Verzonden: woensdag 11  april 2012 9:18 
Aan: j_ 1(DV/AVM) 
CC: 	 1(DV/AVM); 	@belastingdienst.n1 
On erwerp: RE: Vragen n.a.v. nieuwe situatie BTW & accijns NL per 1 juni 2012 

Beste 

Hartelijk dank voor jouw snelle reactie. Uiteraard ben ik zeer geïnteresseerd in het 
uitgebreider antwoord op de vragen met betrekking tot de zegelaanvraag, zodat ik 
dat ook aan mijn leden kan toesturen. 

Voor wat betreft de NVVVA heb ik min of meer dezelfde informatie. Aangezien ik tot 
op heden niets had gehoord heb ik gisterenochtend zelf namelijk ook telefonisch 
contact opgenomen met[ 	 j. Hij gaf aan dat men geen problemen 
heeft met het afschaffen van de lintzegels en dat ons dit nog schriftelijk zal worden 
bevestigd (wel wil men voorkomen dat aan die reactie door ons rechten zouden 
kunnen worden ontleend v.w.b. het "reclame maken" door de wijze van presentatie 
van losse sigaren, maar dat is niet direct gerelateerd aan het afschaffen van de 
lintzegels). Nu de NVWA akkoord lijkt te zijn komt volgens mij overigens wel mijn 
eerdere vraag betreffende de aanpassing van artikel 62 van de uitvoeringsregeling 
accijns weer aan de orde 	 

Met vriendelijke groeten, 

Van: 	 [mailtoi 	1@minfin.n11 
Verzonden: dinsdag 10 april 2012 15:48 
Aan: 
CC: 	 (DV/AVM);1 	Jbelastinqdienst.nl  
Onderwerp: RE: Vragen n.a.v. nieuwe situatie BTW & accijns NL per 1 juni 2012 

Beste 

Omdat ook wij nog geen reactie hadden gekregen van de VWA heb ik deze zojuist 
gebeld. Ik heb begrepen dat ze druk bezig zijn met het opstellen van een antwoordbrief. 
Verder stuur ik je een antwoord door mbt de zegels die projectleider van het project 
blanco zegels afgelopen week na herhaaldelijke vragen heeft gestuurd naar 
	i(wellicht heb je deze inmiddels ook ontvangen). Volgens mij geeft deze antwoord 
op het eerste deel van je vraag. De vraag over de printplaat en de kosten hiervan zal ik 
ook voorleggen aan het projectteam. 
Vraag + antwoord zegels: 

1. Met de zegelproducent Joh. Enschede en de distributeur G4S van de zegels zijn afspraken 
gemaakt om de uitlevering van zegels, zowel de oude vóór 1 juni als de nieuwe zegels na 1 juni, te 
waarborgen. Deze zijn als volgt: 
Zegels ontvangen veer 1 juni 2012 
Indien u voor 1 juni 2012 (oude) zegels wilt ontvangen, kunt u die uiterlijk op 1 mei 2012 bestellen bij 046. Als u zegels op 1 mei bestelt 
heeft dit dus geen additioneel kapitaalbeslag als gevolg. 
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Zegels ontvangen in de eerste week van juni 2012 
U kunt in de eerste week van mei 2012 een voorbestelling voor de nieuwe zegels indienen bij Joh. Enschede om in de eerste week van 
juni 2012 zegels af te halen. Over de procedure wordt u in een brief van de Belastingdienst geïnformeerd. U verneemt binnen drie 
werkdagen na het indienen van uw voorbestelling op welke dag u de zegels kunt afhalen. 
Op 1 juni 2012 moet er wel voor deze hoeveelheid formeel een aanvraag worden ingediend bij Joh. Enschede. Deze aanvraag wordt 
getoetst aan de eisen in de toestemming. 

Overigens komt er nog een uitgebreider antwoord met betrekking tot de zegelaanvraag. 
Ik hoop je hiermee voor nu voldoende geïnformeerd te hebben. 

Met vriendelijke groet, 

Van: 	 [rnailto:1 	lasioaar.n11 
Verzonden: woensdag 4  april 2012 16:49 
Aan: 	 (DV/AVM) 
CC: 	  (DV/AVM); I 	@belastincidienst.ni  
Onderwerp: Vragen n.a.v. nieuwe situatie BTW & accijns NL per 1 juni 2012 

Beste 

Van 	 van Agio Cigars, die namens de NVS in het verleden een 
aantal keren aan het overleg tussen de branche en het Ministerie van Financiën en 
de Belastingdienst heeft deelgenomen, kreeg ik gisteren onderstaande e-mail waarin 
zij haar zorgen uitspreekt over de situatie per 1 juni a.s., en meer in het bijzonder 
over de levering van de voorbedrukte accijnszegels binnen 20 werkdagen. 
Aangezien ik tot de conclusie kwam dat ik haar zorgen zelf niet beter zou kunnen 
verwoorden stuur ik haar e-mail onderstaand graag even aan je door. 

Daarnaast heb ik, zoals je weet, 	 van de NVVVA op 27 maart jl. 
geïnformeerd over de wijze waarop losse sigaren momenteel in de verschillende 
verkoopkanalen worden verkocht, met het verzoek om ons dan wel de 
Belastingdienst c.q. het Ministerie van Financiën schriftelijk te willen bevestigen dat 
men geen bezwaar heeft tegen de voorgenomen afschaffing van de lintzegels. 
Aangezien ik tot op heden geen reactie op mijn e-mail heb ontvangen ben ik van plan 
om op korte termijn nogmaals contact met hem op te nemen. Mochten jullie al wel 
een reactie hebben ontvangen dan hoor ik dat uiteraard graag van je. 

Met vriendelijke groeten, 

NVS 
Postbus 4076 
5004 JB Tilburg  
Telefoon 
Mobiel 0 
Fax 013 
Internet www.siqaar.n1  
E-mail 	asiqaarn 
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Van: 	 fmailto:I 	1@anio.n11 
Verzonden: dinsdag 3 april 2012 10:28 
Aan: 
CC: 	1; 	 1; 
	1;  	; 	  

Onderwerp: Vragen n.a.v. nieuwe situatie BTW & accijns NL per 1 juni 2012 

Goedemorgen 

Bij het doornemen van alle stukken die m.b.t. bovenstaand onderwerp verstuurd zijn, zijn er bij mij 
toch een aantal vragen gerezen waarop ik geen duidelijk antwoord kan vinden. Daarom wilde ik jou 
vragen of jij misschien over meer informatie beschikt of dat jij wellicht mijn vragen/ongerustheid bij 
betrokkenen kunt neerleggen. 

In alle stukken staat dat Joh. Enschedé ernaar streeft de door ons bestelde voorbedrukte 
accijnszegels binnen 20 werkdagen te kunnen laten ophalen. Zekerheid krijgen we echter nergens. 
Hoe gaat dat als per 1 juni alle fabrikanten (dus ook de sigarettenindustrie) voor de eerste keer de 
nieuwe accijnszegels mogen bestellen? Ik maak me zorgen dat wij als relatief kleine afnemer 
achteraan van voorbedrukte zegels in de rij moeten aansluiten. Deze situatie hebben wij 3 jaar 
geleden ook al eens meegemaakt bij een prijsverhoging die we noodgedwongen een maand hebben 
moeten uitstellen omdat er toentertijd alleen maar blanco accijnszegels gedrukt werden. Ik heb deze 
zorg al eerder tijdens een bespreking op het minfin geuit en de mensen daar vonden het toen een 
zeer terecht punt, maar daarna is er verder geen aandacht meer aan besteed. Daarom aan jou het 
verzoek deze zorg nogmaals kenbaar te maken bij betrokken partijen. 

Verder krijgen wij per 1 juni te maken met het afschaffen van stuksbanden, waardoor wij voor alle 
stuksgebanderolleerde sigaren nu blokzegels moeten gaan aanvragen. Dit zijn voor ons allemaal 
nieuwe waardes, waarvan wij niet weten of ze al bestaan. Voorheen vroeg ik dat op bij mijn 
contactpersoon bij G4S, maar deze partij zie ik nergens als voorraadhouder van zegels terug. Hoe 
gaat het straks als wij nieuwe soorten accijnszegels aanvragen die (nog) niet bestaan en waarvan wij 
slechts 1 vel per jaar gebruiken. Gaat Joh. Enschedé speciaal voor ons een printplaat maken van 
deze waarde en gaan zij dit ene vel in productie nemen? En wat heeft zoiets voor consequentie voor 
kosten van het drukken? 

Dit zijn vragen die bij mij persoonlijk opkomen, maar mij ook ernstig zorgen baren voor de overgang 
van oude naar nieuwe situatie. We hebben zo weinig houvast en wel een dynamische markt die 
uiteraard niet mag lijden onder deze nieuwe situatie. 

Zou jij deze bezorgdheid namens mij willen uiten bij jouw contacten en eventuele reacties willen 
terugkoppelen? 

Alvast bedankt voor je medewerking in deze. 

Met vriendelijke groeten/with kind regards, 

AGIO C GARS 
CICAR MAMS IN“ 11'04 

A: Wolverstraat 3, 5525 AR Duizel 	T: +31 (0)1 	  
P: P.O. Box 1, 5520 AA 	 F: +31 (C 
E: J 	Maol0.n1 	 W: 	w.aqILocorn  
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Van: 	 [mailto:l 	1@sigaar.nl] 
Verzonden: maandag 11 juni 2012 14:09 
Aan: 	l(DV/AVM) 
CC: 	 tDV/AVM) 
Onderwerp: Draft guidelines article 6 WHO FCTC - ECMA standpunt 

Geachte heer 

Namens de Nederlandse Vereniging voor de Sigarenindustrie vraag ik bij deze graag 
uw aandacht voor bijgaand schrijven dat ik eerder vandaag namens onze Europese 
koepelorganisatie ECMA heb toegezonden aan de Europese Commissie DG 
TAXUD. 

ams. 

ECMA letter on art 6 
WHO FCTC 110612.p 

Onderwerp van deze brief zijn de zogenaamde draft guidelines for the 
implementation of article 6 of the WHO Framework Convention on Tobacco Control - 
Price and tax measures to reduce the demand for tobacco. We pleiten in onze brief 
voor een duidelijk onderscheid tussen sigaren en andere categorieën 
tabaksproducten, zoals dat ook op Europees niveau het geval is. 

Mag ik in de loop van de week de vrijheid nemen om ons standpunt nader aan u toe 
te lichten? 

Met vriendelijke groeten, 

NVS 
Postbus 4076 
5004 JB Tilhtirn 
Telefoon 
Mobiel 0 
Fax 013 - 
Internet www.siiaar.nI  
E-mail 	asiqaar.n1  

Van: [mailto:1 	@sigaar.nl] 
Verzo 	. 	ag 20 juni 2012 6:44 
Aan: 	 I (DV/AVM) 
Onderwerp: RE: Overleg ministerie van Financiën 

Hallo 

Hartelijk dank voor jouw uitnodiging. 

Zowel 27 juni als de andere data die zijn voorgesteld zijn wat mij betreft mogelijk. Daarna 
echter niet meer i.v.m. mijn vakantie vanaf 9 juli. 
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Met vriendelijke groeten, 

Van: I 	i (DV/AVM) [mailto:i 	thminfin.nl] 
Verzonden: dinsdag 	19 juni 2012  12:35  
Aan: .L  	 @kerftabak.nr; 

I 	I; 1 	©tabaksdetailhandel
1
.
;
n1h, li 	 1 

CC: '
1 	
-bnl.imptob.com'; 	 

Onderwerp: Overleg ministerie van Financiën 

   

   

 

@pmi.com'; 

 

   

   

(DV/AVM) 

 

 

Beste allen, 

       

Omdat het al een tijd geleden is dat er een regulier overleg heeft plaatsgevonden tussen 
de branche en het Ministerie van Financiën, nodig ik jullie bij deze graag uit voor een 
overleg op woensdag 27 juni vanaf 14.00 uur in de Zonnebloemzaal bij het Ministerie van 
Financiën. Dit is een vergaderzaal beneden in het atrium, een toegangspas is hiervoor 
niet nodig. 

Een agenda voor het overleg volgt op korte termijn. 
Zouden jullie willen laten weten wie er aanwezig zijn? 

Met vriendelijke groet, 

Van: 	 [mailtol 	@sigaar.nl] 
Verzonden. dinsdag 3 juli 2 
Aan: 	 (DV/AVM) 
Onderwerp: RE: Overleg ministerie van Financiën 

Beste 

Geen probleem, er heeft zich tot op heden niemand van de NVS leden bij mij 
gemeld, dus zonder tegenbericht kom ik donderdag alleen. 

Met vriendelijke groeten, 

Van: i 	 i(DV/AVM) [mailto:i  
Verzonden: dinsdag 3 juli 2012 10:17 
Aan: 
Onderwerp: RE: Overleg ministerie van Financiën 

(aminfin.nl]  

 

 

 

Beste 

     

       

Excuses voor mijn late reactie, we zouden de groep voor het overleg in principe beperkt 
willen houden. 

Met vriendelijke groet, 
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Van: 	 [mailto:I 	lesioaar.nl] 
Verzonden: woensdag 20 juni 2012 20:32 
Aan: j 	 I(DV/AVM) 
Onderwerp: RE: Overleg ministerie van Financiën 

Beste 

Prima, staat genoteerd! 

Zou ik nog een van onze leden mogen meenemen of willen jullie de groep beperken tot de 
branche organisaties en Philip Morris? 

Met vriendelijke groeten, 

Van: 	 (DV/AVM) [mailto:i 	1@minfin.nl] 
Verzonden: woensdag 20 juni 2012 17:53 
Aan: '1 	 _i; 1 	ISkerftabak.nr; 	 @pmi.comi; 
	;11 	©tabaksdetailhandel.nr; 1 	 I • I @lekkerland.nli 
CC: 1  1@n1 imptob.com'l 	 FIV/AVM) 
Onderwerp: Overleg ministerie van Financien 

Beste allen, 

Op verzoek, bij deze een voorstel voor een nieuwe datum: 5 juli vanaf 10:00 tot 12:00. 
Het overleg zal dan plaats vinden in de Snipzaal (ook voor deze zaal is geen toegangspas 
nodig). 
Ik hoop dat deze datum voor iedereen schikt. Een agenda volgt. 

Met vriendelijke groet, 

Van: 	  [mailtoi 	©sigaar.nl] 
Verzonden: donderdag 12 juli 2012 19:14 
Aan: 	 (DV/AVM) 
Onderwerp: RE: Overleg ministerie van Financiën 

Hallo 

Naar aanleiding van mijn vraag over de overgangstermijn tijdens het overleg van vorige week 
heeft 1 van de NVS leden me vandaag laten weten dat ze eventueel nog circa 5.000 
verpakkingen met oude zegels (19% BTW) zouden willen uitslaan tussen 1 oktober en 31 
december 2012. Het streven is echter om deze verpakkingen te debanderolleren en van 
nieuwe zegels te voorzien, zodat het aantal verpakkingen waarschijnlijk nog lager komt te 
liggen. 

Met vriendelijke groeten, 
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Beste 

IDV/AVM); 
	 1@belastingdienst.n1; 1 	J@kerftabak.nl; @pmi.com; 

Van: 	 [mailtonn@sigaar.nl] 
Verzonden: donderdag 	9 augustus 2012 15:30 
Aan: 	  (DV/AVM) 
CC:1 	 1@nl imptob.com • 

1@lekkerland.n1;1 ; I  
Onderwerp: RE: Verslag overleg 5 juli Ministerie van Financiën 

  

II 	 

  

  

   

Van: 	 (DV/AVM) [mailto: 	@minfin.nl] 
Verzonden: dinsdag 19 juni 2012  12:35  
Aan: L    1 	1@kerftabak.nr;  '1 	 l@pmi.com'; 
I1 	.tabaksdetailhandel.nr; 
CC: I 	 j@nlimptob.comi; 	  DV/AVM) 
Onderwerp: Overleg ministerie van Financiën 

Beste allen, 

Omdat het al een tijd geleden is dat er een regulier overleg heeft plaatsgevonden tussen 
de branche en het Ministerie van Financiën, nodig ik jullie bij deze graag uit voor een 
overleg op woensdag 27 juni vanaf 14.00 uur in de Zonnebloemzaal bij het Ministerie van 
Financiën. Dit is een vergaderzaal beneden in het atrium, een toegangspas is hiervoor 
niet nodig. 

Een agenda voor het overleg volgt op korte termijn. 
Zouden jullie willen laten weten wie er aanwezig zijn? 

Met vriendelijke groet, 

Verslag overleg 5 juli 
- wjr - mc.docx.htni 

Met enige vertraging in verband met mijn vakantie de afgelopen weken stuur ik je bijgaand, in blauw 
en onderstreept, een voorstel tot een kleine aanpassing van het verslag mijnerzijds. 

Tevens kan ik je meedelen dat wij het antwoord van SSI, VNK en Philip Morris op de vragenlijst inzake 
een mogelijke wijziging van het BTW systeem, zoals door 	  geformuleerd zijn e-mail 
d.d. 6 augustus jl., volledig onderschrijven. Graag attendeer ik je er nog wel op dat wij voor het 
aanpassen en testen van onze systemen en administratieve processen een doorlooptijd van circa 4 
tot 6 maanden verwachten nodig te hebben. 

Met vriendelijke groeten, 

Nederlandse Vereniging voor de Sigarenindustrie 
Postbus 4076 
5004 JB Tilburg 
Telefoon 01  

	1 
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1 

Mobiel 06 
Fax 013 
Internet www.sioaar.n1  
E-mail (ffisioaar.n1  

Van: 	 mailto:1  
Verzonden: 	maandag 23 juli 2012 16:29 
Aan 	 (DV/AVM) 
CC 	 I@nl imotob.com; 

o, @belastingdienst ni;nakerftabak.n1•1 	 brni.com:1-11  

1 	 plekkerland.n1;1 	1; 1 	1;  ; 

II 

(DV/AVM); 

(DV/AVM); 

@sigaar.nr; 

	1 VNK), 

1 	

Onderwerp: RE: Verslag overleg 5 juli Ministerie van Financiën 

Beste 

Hartelijk dank voor het verslag en het memo met actiepunten naar aanleiding van het overleg 
op 5 juli jl. 
Ik ben zo vrij nog enkele opmerkingen en/of verduidelijking daarbij te maken. Deze zijn 
opgenomen in de tekst van het verslag (in rood en onderstreept). 

Met vriendelijke groet, 

Stichting Sigarettenindustrie 

Toumooiveld 2 
2511 CX Den Haag 
Tel: 07 
Mob' 06 
Email 
www.sigarettenindustrie.n1  
wwwillegalehandelenaceiins.n1 

Van: 	  (DV/AVM) [mailtol 	1@minfin.nl] 
Verzonden: maandag 16 juli 2012 17:47 
Aan: 	(; 1Wkerftabak.nr;  11- 1'apmi.comi; 

I 	1;1 	1@lekkerland.re  ' 
CC: 11 	 1@nlimptob.com'; 

l@belastingdienst.nr  l  
Onderwerp: Verslag overleg 5 juli Ministerie van Financiën 

Beste allen, 

Bij deze het verslag van het overleg van 5 juli jl. 
Overleg 5 	2012 Tabaksbranche 	 
	 1 NVS 	 l(PMI), 	1 	 I (TZN), 	1 	I (NSO), 

	

SSD, 	 (DLK), 1 	 i(DLK),1 	 pin), 1 	 (Fin), 
	IFin) 1 	 i(km) 

1.) Opening doori 	 1  
2.) BTW-verhoging per 1 oktober: 

Men 17-1geven  aan dat de btw-verhoging geen autonome tariefswijziging is in de zin van artikel 95a Wet op de accijns, 

maar dat er vanwege controletechnische redenen (onderscheid kunnen maken tussen pakjes met 19% en pakjes met 21% btw) 

een voorkeur bestaat voor het wijzigen van de tariefcode per 1 oktober 2012. Echter per 1 januari a.s, wijzigt de tariefcode ook 
al.) len 1 'geven aan liever geen wijziging van de tariefcode te hebben omdat dit leidt tot extra 
logistieke complexiteit. Een precieze cut off date is namelijk lastig te organiseren. 

Afgesproken wordt in principe de tariefcode niet te wijzigen. Hier komt half juli nog een definitieve bevestiging van. 
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3.) Accijnsverhoging per 1 januari: 

1 	 Igeeft aan van mening te zijn dat de geraamde opbrengst niet gehaald zal worden en dat een stapsgewijze 

verhoging beter zou zijn. Daarnaast vragen I 	 I en 1 	 lom  uitleg over de wijze waarop 

accijnsverhogingen worden berekend. Dit is moeilijk te doorgronden en daardoor ontstaat technische onzekerheid. Men 

El geven aan dat er in principe altijd wordt gerekend met de WAP die bekend is en niet met een geraamde WAP. 

Meerdere personen melden het vreemd te vinden dat de btw over de accijnsverhoging niet als opbrengst is ingeboekt.nlegt 

uit waarom dit zo is. 

4.) Accijnszegels. Stand digitale zegels. 7—Igaat  navraag doen over de stand van zaken. 	 geeft aan dat er vanuit 

het FCTC een track and trace verplichting zal ontstaan, digitale zegels zouden hier bij aan kunnen sluiten. 

geeft aan dat in juni de levering van zegels niet in alle gevallen helemaal goed is gelopen. In juli wel. Hij zou 

graag willen weten hoe eea in de toekomst verloopt, met name met het oog op de tariefswijziging van 1 januari. 

geeft aan dat vanaf oktober al nieuwe zegels besteld zouden kunnen worden als alle gegevens bekend zijn en zegt toe 

een draaiboek te maken om alles zo soepel mogelijk te laten verlopen. Zij wijst er nog op dat er een bestelplafond voor de 

zegels is en dat bij grotere aanvraag wellicht de zekerheid moet worden verhoogd. 

	 Ivraagt wat er moet gebeuren met producten waarop zegels zitten die voor 1 juni zijn besteld, maar na 1 oktober 

worden uitgeslagen. Overgangsregeling is doorkruist door de btw-verhoging. Tevens zou de situatie kunnen ontstaan dat een 

winkel failliet gaat, waarbij er nog producten in de winkel liggen met daarop een  zegel van voor  1 juni 2012. Hiervoor is 

waarschijnlijk maatwerk vereist. fl 	/II--Igaan  kijken naar een oplossing, 	  levert gegevens aan waaruit 

blijkt om welke aantallen het gaat. Fin bespreekt dit evt. apart met de NVS. 

5.) Voorfinanciering btw: De staatssecretaris heeft aan de Kamer toegezegd constructief met de sector te overleggen over een 

wijziging van het btw-systeem voor tabak.I 	 I  en .1 	 [ geven aan waarom dit voor hen, met name 

de detailhandel, belangrijk is. Het belangrijkste gevolg van de maatregel zou zijn dat het werkkapitaal van de detailhandel 

verbetert. Dit gaat om 2000/3000 euro per detaillist en is van belang vanwege de moeilijkheid van het krijgen van een lening bij 

de bank. De rentevoordelen voor de detailhandel zijn kleiner. Men zou graag zien dat deze maatregel wordt meegenomen in het 

Belastingplan 2013.Elgeeft aan dat de maatregel volgens Fin meer geld kost dan berekend is door de branche. Naast de latere 

afdracht ontstaat risico op carrouselfraude en faillissement, en komt diefstal dan voor rekening van de overheid . Afgesproken 

wordt dat Fin voor half juli een vragenlijst opstelt voor fabrikanten en handel, zij zullen dan de benodigde informatie 

aanleveren. 

6.) Fin geeft aan dat voor de jaarlijkse wijziging van het tarief per 1 april de WAP van oktober t/m september gebruikt zal worden in 

plaats van de WAP over een kalenderjaar en dat deze verschuiving meeloopt in het Belastingplan 2013. Aanwezigen van sector 

zijn hier blij mee. 

7.) Het overslaan van de komende tariefaanpassing op basis van de WAP is minder urgent nu het specifieke deel van de accijns is 

verhoogd en de tariefaanpassing nav de WAP-wijziging eerder bekend wordt gemaakt. Het blijft echter een heel logistiek 

proces. =geeft aan dat het vanwege de financiële situatie nu erg lastig ligt om de WAP-aanpassing eenmalig over te slaan. 

8.) Anti-voorraadvorming 

De toezegging dat er ruim op tijd zegels besteld kunnen worden, is niet afdoende om dit probleem op te lossen. 

geeft aan dat een maand praktisch onuitvoerbaar is. Vooral voor zgn slow-movers, maar ook voor fast-movers. Er moet dan 

10.000 tot 15.000 kilo gereed product weggegooid worden omdat er geen correct zegel op zit. Een aantal jaren terug hebben 

fabrikanten elkaar bestreden bij een tariefswijziging. De anti-voorraadtermijn van twee maanden is uiteindelijk het compromis 

geworden. Indien dit niet veranderd wordt, zijn onder meer BAT en Imperia] van plan een procedure te starten, waarbij ze ook 

zullen verwijzen naar de brief die de Commissie aan Portugal heeft gestuurd. Portugal legt volgens de Commissie namelijk een 

ongeoorloofde beperking op aan de verkoop van tabaksproducten. Een andere oplossing dan de maand weer terug te brengen 

naar twee maanden, is er volgens de sector niet. Het is duidelijk dat dit voor de fabrikanten een zeer belangrijk punt is. 

C/zegt toe hier nogmaals aandacht voor te zullen vragen bij de staatssecretaris. 

9.) STAR-rapport wegens tijdsgebrek niet meer gepresenteerd. 	 geeft aan dat in 2011 19,3% van alle sigaretten 

non duty paid was. Accijnsverschillen zijn volgens het rapport de voornaamste oorzaak van smokkel en illegale handel. 

Bijgevoegd tevens een memo waarin antwoord wordt gegeven op een aantal 
openstaande vragen naar aanleiding van het overleg. 
In het verslag van het overleg van 5 juli 2012 staan een aantal actiepunten voor het DLK/VT&I/Cluster accijns open. Onder verwijzing naar 
het verslag hierbij (de voortgang) van de actiepunten. 

Ad 2) BTW-verhoging per 1 oktober en wijziging tariefcode 
Vanuit het DLK bestaat geen bezwaar om de tariefcode per 1 oktober niet te wijzigen. 

Ad 4) Stand van zaken project Digitale zegels 

In het laatste kwartaal van 2011 is een werkgroep van de Belastingdienst/Douane bijeen geweest om alle mogelijke scenario's inzake digitale 
accijnszegels te bekijken op hun voor- en nadelen. In verband met de invoering van de nieuwe heffingssystematiek en de wijziging van het 
proces accijnszegels per 1 juni 2012 wordt aan dit vooronderzoek in september 2012 een vervolg gegeven. Hierbij zal de tabaksbranche 
zoveel mogelijk worden betrokken. Na de afronding van het vooronderzoek, naar venvachting eind december 2012, wordt een besluit 
genomen welk scenario verder zal worden uitgewerkt. 

Ad 4) Levering van accijnszegels 
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In de week van 16 tot 22 juli 2012 is er een bespreking met Johan Enschede over de te volgen procedure bij de levering van zegels, die 
bestemd zijn voor de uitslag tot verbruik van tabaksproducten per 1 janumi 2013, in de loop van oktober 2012. Zodra de procedure bekend is 
wordt deze aan de zegelaanvragers met een brief bekend gemaakt. 

Ad 4) Met betrekking tot de overgangsregeling over het gebruik van zegels, die voor 1 juni 2012 zijn aangevraagd maar resp na 1 oktober 
2012 of 1 januari 2013 worden gebruikt bij de uitslag tot verbruik van tabaksproducten volgt, in afwachting van nadere cijfermatige 
onderbouwing van de branche, nog een nader standpunt. 

Hierin wordt onder andere aangegeven dat ook de Douane Landelijk Kantoor geen 
bezwaren heeft tegen het niet wijzigen van de tariefcode per 1 oktober. Deze zal dan ook 
niet gewijzigd worden op 1 oktober 2012. 

De vragenlijst over een eventuele aanpassing van het btw-systeem volgt 
morgenochtend. 

Met vriendelijke groet, 

Van: 	 [mailtol 	©sigaar.nl] 
Verzonden:  dinsdag 11 september 2012 14:42 
Aan: 	 (DV/AVM) 
CC: 	 (DV/AVM) 
Onderwerp: RE: BTW verhoging per 1 oktober 

Beste 

Hartelijk dank voor jouw snelle en duidelijke reactie! 

Met vriendelijke groeten, 

Van: 	 (DV/AVM) [mailto:1 	l@minfin.nl] 
Verzonden: dinsdag 11 september 2012 14:40 
Aan: 
CC: 	 (DV/AVM) 
Onderwerp: RE: BTW verhoging per 1 oktober 

Beste 

Je vraag heb ik doorgestuurd naar een collega die meer van btw weet en hij antwoordde 
het volgende: 

Het crediteren volgt de normale btw-regels. Dat betekent dat gecrediteerd wordt de 
belasting welke feitelijk in rekening is gebracht ter zake van leveringen en diensten voor 
zover de vergoeding niet wordt ontvangen (art. 29 van de Wet op de omzetbelasting). Er 
kan niet meer worden teruggegeven dan is voldaan. Als €19 in rekening is gebracht op 
een ex btw prijs van C 100, kan dus maximaal €19 worden teruggegeven. 

Hopelijk is hiermee je vraag beantwoord, zo niet, dan hoor ik het graag! 

Met vriendelijke groet, 
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Van: 	 [mailto:  
Verzonden: vrijdag 7  september 2012 16:18 
Aan: 	 (DV/AVM) 
Onderwerp: BTW verhoging per 1 oktober 

Beste 

Weet jij wellicht het antwoord op onderstaande vraag die ik van een van de NVS leden kreeg of kun je 
me een locatie geven waar ik het antwoord zou kunnen vinden? 

Met vriendelijke groeten, 

NVS 
Postbus 4076 
5004 JB Tilburg 
Telefoon 
Mobiel 06 
Fax 013 
Internet www.sigaarni  
E-mail nna,siqaarn1 

Hoi 

Een vraagje betreffende de BTW verhoging per 01.10.2012: 

Mogen wij de goederen die retour komen na 01.10.2012, en dus gefactureerd zijn tegen 19%, 
crediteren tegen het oude BTW 19% of moeten we hier ook 21% hanteren ? 
Dit is m.i. niet duidelijk nu in de nieuwe regelgeving. 

Gr 

Van: 	 [mailto: 	@sigaar.nl] 
Verzonden: woensdag 28  november 2012 15:08 
Aan: 	 (DV/AVM) 
Onderwerp: RE: Overleg ministerie van Financiën 

Hallo 

Bij deze nog even een mogelijk agendapunt van mijn kant. Wellicht zouden jullie, 
voor zover dat kan uiteraard, een korte terugkoppeling kunnen geven van de 
accijnsgerelateerde onderwerpen zoals deze twee weken geleden tijdens COP 5 in 
Seoul zijn besproken? 

Met vriendelijke groeten, 

Van: 	  (DV/AVM) 
Verzonden: vrijdag 9 november 2012 15:32 

 

bminfin.n11  
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@nlimptob.corn'; 
Onderwerp: Agenda overleg 4 december as 

kaminfin.nl] 

@kerftabak.nr; 
@sigarettenindustrie.nr, 

Van: 	 (DV/AVM) [mailto:I  
Verzonden: woensdag 28 november 2012 17:33 
Aan: 	  

i@tabaksdetailhandel.n1; 
ralekkerland.n1  

CC: (DV/AVM) 

Aan: 't 	 1; ' 	@kerftabak.re 
	;I 	 katabaksdetailhandel.n1; 

lekkerland.n1 
CC: 1 	 I ©nI.imptob.com'; ' 
Onderwerp: Overleg ministerie van Financiën 

j@pmi.com'; 
@sigarettenindustrie.nh, 

(DV/AVM) 

Beste allen, 

Het is al enige tijd geleden dat er een overleg heeft plaats gevonden tussen het 
Ministerie van Financiën/de Belastingdienst en de tabaksbranche. 
Omdat er in de tussentijd uiteraard ontwikkelingen zijn geweest, het voorstel om op 4 
december vanaf 14:00 een overleg te houden op het ministerie. 

De exacte locatie en een agenda volgen. Suggesties voor de agenda zijn uiteraard 
welkom! 

Met vriendelijke groet, 

Van: 
Verzonden: 
Aan: 
Onderwerp: 

[mailto: 	@sigaar.nl] 
onderdag 29 november 2012 11:24 

(DV/AVM) 
RE: Agenda overleg 4 december as 

Beste 

Dank je wel. 

Tot dinsdag, 

Beste allen, 

Bijgevoegd de agenda voor het overleg van aanstaande dinsdag 4 december. Het overleg 
zal plaatsvinden vanaf 14:00 uur in de Kievitszaal. Deze zaal is beneden bij de centrale 
vergaderzalen, daarvoor is geen bezoekerspas nodig. 
Ik heb de ontvangen suggesties zoveel mogelijk opgenomen in de agenda. 

Met vriendelijke groet, 
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Van: 	  (DV/AVM) 
Verzonden: woensdag 5 december 2012 17:19 
Aan: 	  

@tabaksdetailhandel.nr; 
1@lekkerland.nr  

@sigaar.re 
@nLimptob.com'; 

Van: 	 [mailto: 	@sigaar.nl] 
Verzonden: maandag 10 december 2012 19:07 
Aan: 	 (DV/AVM) 
CC: 
Onderwerp: RE: Concrete punten ministeriële regeling overgang btw systematiek 

Beste 

Namens de NVS zullen 	 CFO van Agio Cigars, en ikzelf aan het overleg 
deelnemen. Voor wat betreft de vragen heb ik tot nu toe als terugkoppeling gekregen dat men 
deze m.n. op het vlak van de detailhandel zag liggen en niet zozeer bij de 
(sigaren)fabrikanten. 

Met vriendelijke groeten, 

Van: 	 (DV/AVM) [mailtol 
Verzonden: donderdag 6 december 2012 10:37 

i@mintin.n1]  

Aan: 	 (DV/AVM); 	 bi 	b 
1 	1; 	 @tabaksdetailhandel.n1'; .1 	 i@ nl imptob.comi; 
L 	 1@lekkerland.nr  
CC: 	 (DV/AVM);1 	. 	. 	, 	I (FISCALITEIT) 
Onderwerp: RE: Concrete punten ministeriële regeling overgang btw systematiek 

Beste allen, 

In aanvulling op onderstaande mail van gisteren wil ik als datum dinsdag 18 december 
vanaf 11:00 uur voorstellen op het ministerie. 

Met vriendelijke groet, 

CC: 	  (DV/AVM); 	 (FISCALITEIT) 
Onderwerp: Concrete punten ministeriële regeling overgang btw systematiek 

Geachte heren en dame, 

Zoals we gisteren, 4 december, hebben afgesproken bijgaand een mail inzake de btw en 
tabak. Per 1 juli 2013 zal tabak de normale btw-regels gaan volgens. De 
overgangssystematiek zal worden geregeld bij ministeriele regeling. We hebben 
afgesproken een aantal vraagpunten te sturen, zodat deze besproken kunnen worden 
binnen de achterban en op een nader te bepalen datum bijeen te komen om deze punten 
en eventuele andere punten te bespreken. 

Meer specifiek zouden we graag een antwoord krijgen op de volgende vragen: 
• Op welke wijze kan de ondernemer de handelsvoorraad bepalen en vervolgens 

controleerbaar administreren. 

30 



cc: ' 

• Wat valt er wel en niet onder de handelsvoorraad (de voorraad per 1-7 waar recht 
op teruggave voor bestaat, u noemde bijvoorbeeld de factuur op vrijdag 28-6 en 
het uitleveren op maandag 1-7). 

• Hoe om te gaan met eventuele 19% goederen in de handelsvoorraad 
• Andere aandachtspunten voor de ministeriële regeling en welke mogelijke 

(praktische, uitvoerbare en controleerbare) oplossingen bestaan hiervoor? 
• Op welke wijze(n) bereiken we zo snel en volledig mogelijk zo veel mogelijk 

ondernemers (communicatie) 

Wij zullen zo snel mogelijk een datumvoorstel doen om bovenstaande punten te 
bespreken. Als het mogelijk is om vooraf al input via mail of papier te geven, zouden we 
daar erg blij mee zijn. 

Met vriendelijke groet, 

<1 
Aan: j 
Van: '1 	 1 <J 	 
Datum: 22-12-2011 12:58 

VDV/AVM\)" <1 
(DV/AVM \)" 1 	 1(Ominfin.nl>,1 

1(abelastinoclienst.ni>,1 
VDB/FRI\)" <1--1@minfin.nl> 

Onderwerp: RE: Verslag van overleg accijnszegels 12 

Beste 

lesiciaar.nl> schreef: 
	MDV/AVM \)" 

lesioaar.ni> 
I©minfin.ni> 

1@minfin.ni>, ' 
lebelastingdienst.nl>, 
	pbelastingdienst.ni>, 

december 

Hartelijk dank voor het toegestuurde verslag. Zoals vorige week telefonisch reeds 
besproken kleven er ons inziens, bij nadere bestudering van de presentatie van 12 
december jl. en zoals gedeeltelijk reeds in april 2011 naar voren gebracht, toch de 
nodige haken en ogen aan de afschaffing van de lintzegels voor sigaren. In 
bijgaande notitie heb ik geprobeerd een en ander zo duidelijk mogelijk te 
verwoorden. Uit het oogpunt van een vermindering van de administratieve lastendruk 
en het vervallen van vele (handmatige) activiteiten ten gevolge van het niet langer 
hoeven aan te brengen van lintzegels op sigaren bedoeld voor de stuksgewijze 
verkoop, staan wij positief tegenover het voorstel. Echter, het voorstel brengt ook een 
aantal problemen met zich mee waarvan wij betwijfelen of deze, mede in relatie tot 
de door de Tabakswet gestelde eisen, kunnen worden opgelost. Daarnaast wordt het 
risico op fraude vergroot. Graag stellen wij voor om de beschreven problemen op 
korte termijn gezamenlijk met het Ministerie te bespreken en om naar aanleiding 
daarvan te bekijken of deze opgelost kunnen worden indien de voorgenomen 
stopzetting van de lintzegels doorgaat. Mocht dit niet het geval zijn dan geven wij 
sterk de voorkeur aan het handhaven van de huidige situatie, dat wil zeggen aan het 
behoud van de lintzegels. Tijdens bedoeld overleg zouden we tevens graag van 
gedachten wisselen over de mogelijkheid om op de accijnszegels voor sigaren niet 
langer alleen de waarde maar ook de aantallen stuks weer te gaan vermelden. Begin 
januari zal ik contact met je opnemen om het voorgaande nader te bespreken. 
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Graag wens ik je fijne feestdagen en een goed begin van het nieuwe jaar toe! 

Met vriendelijke groeten, 

NVS 

Postbus 4076 

5004 JB Tilburg 

Telefoon 

Mobiel 0 

Fax 013 

Internet vvww.sioaar.n1 

E-mail I 	[(,siqaar.nl 

Van: 	 (DV/AVM) [mailto:I 
	

kaminfin.n11 

1 	 glekkeriand.n1; nsoPtabaksdetailhandel.n1  

Verzonden: dinsdag 20 december  2011 12:45 
Aan 
	

E 	kakerftabak.n1;  I 	  

CC:1 	 1  (DV/AVM); 	  (DV/AVM); 
r----"Mbelastinodienst.nlj 	labelastingdienst.n1; 
	  belastimiclienst.n1; 	 (DB/FR!) 
Onderwerp: Verslag van overleg accijnszegels 12 december 

@PMi.com;  

Beste allen, 

Hierbij het verslag van ons overleg over de accijnszegels op 12 december op het 
Ministerie van Financiën. Daarnaast is de zaak Batig (HvJEG C-374/06) bijgesloten, dit 
arrest kwam tijdens het overleg ter sprake. 

Vriendelijke groet, 
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Mailwisselingen met PMI 

l@nmi.com]  Van: 	 [mailtol  
Verzonden: dinsdag 4 december 2012 18:07 
Aan: 	 (DV/AVM) 
Onderwerp: FW: Presentatie van vanmiddag 

Beste 	 
Zou jij mij je telefoongegevens willen/kinnen sturen zodat ik je contact gegevens in mijn 
adressenbestand kan complementeren? 
Bij voorbaat dank, 
Groetjes, 

From: 
Sent: 04 December 2012 17:38  
To: 	@minfin.n11;1 
Subject: Presentatie van vanmiddag 

Beste 

Dank voor een zeer constructieve en aangename bijeenkomst op het Ministerie van 
eerder deze middag. Zoals verzocht, hierbij de presentatie in digitale formaat over 
recente marktontwikkelingen in Nederland. 

20121204 
Presentatie Ministrie 

	 , bij deze wil ik je nogmaals danken voor onze contacten in de afgelopen jaren en 
veel succesi 	 Itoegewenst. 	, heel veel succes in je nieuwe functie. 
Mocht je specifieke vragen hebben over accijnzen of tabaksproducten schroom dan niet 
contact met ons op te nemen. 

Met vriendelijke groet, 

1@minfin.n1) 

Philip Monis Benelux BVBA 

Phone: 
Mobile 

Van: 	 [mailto:1 	@pmi.corn] 
Verzonden: woensdag 20 februari 2013 14:05 
Aan:! 	 I (DV/AVM); 

@belastingdienst.n1  
(DV/AVM); 

CC: 	, 	t; I 	  
Onderwerp: Vragen en antwoorden in kader Codentify systeem 

Geachte dames en heer, 

Conform afspraak treft u in de bijlage de antwoorden aan op de vragen uit het douane overleg 
van 28 januari j.l. 



Vragen over Codentifv systeem; Werkgroep Douane, 28 januari 2013 

Voorstel voor herziening van de huidige tabaksproductenrichtlijn van de Europese 
Commissie (COM (2012) 788 final) 

In artikel 14 van het voorstel tot herziening is invoering van een Europees track- en tracesysteem 
opgenomen; daarbij wordt onder meer een verpakkingseenheid van een tabaksproduct voorzien 
van een uniek identificatienummer en zichtbare, onvervalsbare veiligheidskenmerken. 

Deze vragenlijst is ingevuld door de Digital Coding and Tracking Association (de "DCTA"). De DCTA 
is een organisatie die onder Zwitserse wetgeving valt. Haar doel is om algemene track- en trace 
normen en -methoden te bevorderen zodat overheden het juiste bedrag aan belastingen kunnen 
controleren en innen voor consumptiegoederen met hoge omloopsnelheid waarop accijns geheven 
wordt. Leden van de DCTA zijn: British-American Tobacco (AIT) Limited, Imperial Tobacco Limited, 
JT International S.A. en Philip Morris International Management SA. 

1. Hoe kijken de initiatiefnemers van Codentify aan tegen het voorstel om een Europees 
track- en tracesysteem in te voeren, zoals opgenomen in artikel 14 van het voorstel van de 
Commissie? 

Sommige onderdelen van artikel 14 juichen we toe; de verwijzing naar het gebruik van 
richtlijnen, het verlangen om het consumenten mogelijk te maken om de authenticiteit van 
een product te staven en de toepassing voor alle fabrikanten, ongeacht de grootte. Er zijn 
echter een aantal belangrijke bezwaren waarvan wij vinden dat die eerst moeten worden 
aangepakt voordat artikel 14 in praktijk kan worden gebracht. Deze worden hieronder 
uitgebreid omschreven. 

Artikel 14 van het voorstel van de Commissie is niet in overeenstemming met de 
voorwaarden zoals die worden beschreven in de EG-overeenkomst of in het protocol van de 
Wereldgezondheidsorganisatie om de illegale handel in tabaksproducten te bestrijden 
(FCTC-protocol). 
Hieronder staan onze belangrijkste opmerkingen en zorgen aangaande artikel 14 van het 
voorstel van de Commissie. 

Vandaag de dag wordt 950/0 van de 600 miljard sigaretten die elk jaar in de EU worden 
verkocht, gevolgd door de vier grote tabaksproducenten die contracten hebben met de EU 
en de 27 lidstaten. In tegenstelling tot de bestaande systemen waarmee gewerkt wordt, 
bevatten de voorwaarden die worden voorgesteld in artikel 14 aanzienlijke fouten en 
leggen voorwaarden op die een bezwarend en onuitvoerbaar systeem tot gevolg hebben 
dat zeer nadelig is voor winkeliers, distributeurs en fabrikanten, voor zowel de kleine en 
middelgrote bedrijven (MKB) als de grotere bedrijven. 

Zoals het nu is voorgesteld, is de hoeveelheid en complexiteit van de gegevens die nodig 
zijn voor artikel 14 ongekend wereldwijd. Het is duidelijk dat wanneer dit wordt ingevoerd, 
toezichthouders, distributeurs en fabrikanten veel meer tijd kwijt zijn aan het werken met 
de benodigde software dan dat zij feitelijk de illegale handel bestrijden. Ook is het zeer 
waarschijnlijk dat het eindresultaat, wetshandhavers voorzien van strafbare gegevens, niet 
gehaald gaat worden doordat de technologie te complex is. Het voorstel is niet effectief en 
ook niet doeltreffend in de strijd tegen de illegale handel. 

De vereisten om aanvoerketens te volgen zijn onuitvoerbaar 
Met meer dan 6.500 distributiepunten en duizenden bestelwagens door heel de EU die aan 
bijna 1,2 miljoen winkels verkopen is het zeer moeilijk en mogelijk onbeheersbaar om de 
producten helemaal te volgen tot aan het verkooppunt. 

Na het niveau van de eerste afnemer, raakt de aanvoerketen steeds meer versplinterd op 
het gebied van het aantal partijen en het aantal en de omvang van verzendingen. De 
duizenden legale MKB-bedrijven zullen veel langzamer kunnen functioneren wanneer zij de 
distributie van tabaksproducten verder moeten volgen na dit niveau. Dit maakt het een 
inefficiënt en onnodig duur systeem. Het is overduidelijk dat het huidige artikel 14 zal 
leiden tot een onevenredige belasting op het MKB met weinig of geen voordelen. 

Gebrek aan deskundigheid 
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Het is duidelijk dat artikel 14 is opgesteld zonder technische kennis van de aanvoerketen, 
vooral aangaande hoe systemen die over landsgrenzen gaan, werken. De Commissie heeft 
geen advies ingewonnen over deze kwestie tijdens het algemeen overleg en heeft ook later 
geen overleg gepleegd met betrokken partijen. Vanwege het gebrek aan omlijnde 
richtlijnen zullen ordehandhavers tegen aanzienlijke problemen aanlopen wanneer artikel 
14 wordt aangenomen. 

Elk land zou zijn eigen track- & tracevoorschriften hebben en de gewenste gegevens 
zouden dan op verschillende manieren worden opgeslagen. Hierdoor kunnen er geen 
verzoeken tussen landen worden gedaan om het punt vast te stellen waarop legale 
sigaretten de illegale distributiekanalen ingaan. De Nederlandse database kan bijvoorbeeld 
niet worden verbonden met databases van andere EU-landen. Hierdoor hebben 
ordehandhavers geen toegang tot gegevens uit de hele EU of daarbuiten en dit is juist 
noodzakelijk gezien de aard van het probleem van illegale handel in de EU. 

Verkeerde voorwaarden voor veilioheidskenmerken  
De voorwaarde dat het veiligheidskenmerk tenminste 1 cm2  dient te zijn, is onzinnig omdat 
dit niets te maken heeft met of een technologie veilig is tegen vervalsing. De onderliggende 
technologie is waar het om gaat en niet de ruimte die het inneemt op de verpakking. Wat 
vooral voor onrust zorgt, is de aanbeveling die de Commissie doet in het 
effectbeoordelingsrapporti  om hologrammen te gebruiken. Deze zullen in de loop van de 
jaren echter niet kunnen garanderen veilig te zijn tegen vervalsing. Zelfs de 
Wereldgezondheidsorganisatie verklaarde dat hologrammen van "fabrikanten geen garantie 
gaven tegen vervalsing en onderzoekers hebben ontdekt dat oplichters hun eigen 
nephologrammen hebben ontworpen"2  Naast de incompetentie van hologrammen als 
wapen in de strijd tegen de illegale handel in tabaksproducten, heeft de Commissie met 
150 miljoen euro ook nog eens de kosten van het invoeren van hologrammen als 
veiligheidskenmerk aanzienlijk onderschat. In plaats daarvan zouden de kosten die 
voortvloeien uit een dergelijk voorstel in handhavers moeten worden geïnvesteerd om de 
aanvoer van illegale sigaretten van buiten de EU te voorkomen, want daar komen de 
meeste vandaan en dit zou dus een veel effectievere maatregel zijn om het probleem aan 
te pakken. 

Wij adviseren dat de huidige voorwaarden die zijn vastgesteld in de overeenkomsten die de 
Europese Unie heeft gesloten met de vier grote tabaksproducenten, terugkomen in artikel 
14 van de voorgestelde Richtlijn. 

2. In hoeverre kan het Codentify-systeem voldoen aan de vereisten zoals opgenomen in 
artikel 14 van het voorstel? 

In technisch opzicht voldoen Codentify en de bestaande track- & tracesystemen reeds aan 
de voorwaarden zoals die zijn beschreven in overeenkomsten met de EC. Ook zijn ze 
geschikt om te voldoen aan de voorwaarden van het protocol van de 
Wereldgezondheidsorganisatie om de illegale handel in tabaksproducten te bestrijden. 

Het systeem dat de Commissie voorstelt, zou een extra financiële en administratieve last 
geven voor alle lidstaten, fabrikanten, groothandels en detailhandels. 

3. Welke invloed heeft het voorstel op hetgeen aan ons gepresenteerd is op 19 mei 2011 en is 
vastgelegd in het verslag van deze bespreking? 

Sinds onze laatste bespreking in mei 2011 hebben we er alles aan gedaan om te zorgen 
dat ons systeem nog beter voldoet aan de verwachte track- en tracevoorwaarden. Derhalve 
zijn de gegevens zoals die u in de notulen van de bespreking zijn verschaft, ongewijzigd en 
nog steeds geldig, maar is het aanbod van onze producten en de kwaliteit van ons systeem 
uitgebreid. 

1  WERKDOCUMENT VAN DE DIENSTEN VAN DE COMMISSIE 

EFFECTBEOORDELING, 19-12-2012, SWD(2012) 452 final, pagina 110 
2  Bron: hifig://www.whoint/bulletinivolumes/88/4/10-020410/eniindex.html eedown1( d op 14-02-2013 
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CIS (Centraal informatiesysteem) 

4. Welke gegevens worden meegestuurd als de fabrikant een aanvraag voor een sleutel aan 
het CIS stuurt? 

Samen met een aanvraag voor een sleutel voor een productielijn worden de volgende 
gegevens overgebracht: 

• Identificatie van de productielijn (werkplaats) binnen een productiecentrum 
• Coderingssleutel (symmetrische codering) gebruikt door de codegenerator om 

identificatiegegevens te beschermen 
• Codegenerator-identifier (deze identifier is uniek in zijn soort voor elke codegenerator en 

zorgt ervoor dat codes op verschillende apparaten niet identiek zijn). 

5. Hoe is het mogelijk dat ondanks dat de Codentify niet wordt opgeslagen er wel informatie 
met betrekking tot deze code kan worden gegenereerd? 

De codegenerator legt de gegevens van het product vast tijdens de productie en geeft dat 
door aan het CIS. Naast deze gegevens, legt de codegenerator ook de begin- en einddata 
en -tijd vast van de productie. 
De volgende gegevens worden vastgelegd met een enkele code ter identificatie van het 
artikel: 
• De codegenerator-identifier (deze kan worden gebruikt om in een latere fase 

productielijngegevens op te roepen) 
• De datum/tijd- en incrementele identifier in de notulen die kunnen worden gebruikt om 

de productie terug te vinden waaraan deze codes gekoppeld zijn (en alle 
productinformatie die tijdens de productie is opgeslagen) 

6. Hoe wordt de uniekheid van de Codentify gegarandeerd in de verschillende lidstaten? Met 
andere woorden: hoe wordt voorkomen dat een Codentify die is afgegeven in Nederland 
ook niet in een andere lidstaat wordt uitgegeven? 

Alle codes worden alleen door de codegenerator gegenereerd en bevatten de 
codegenerator-ID die per codegenerator verschilt en ervoor zorgt dat codes op 
verschillende apparaten van elkaar verschillen. Verschillende codegeneratoren die dezelfde 
identifier gebruiken kunnen niet twee keer worden geregistreerd; de tweede zal door het 
CIS worden geweigerd. Deze identifiers zullen worden geleverd door een derde partij die 
verantwoordelijk is voor een correct beheer. 

7. Wat houdt het beheer van het CIS bij de overheid in? Denk daarbij aan de kosten, 
bevoegdheden en verantwoordelijkheden betreffende het beheer en onderhoud. 

Het CIS is een op maat gemaakt softwarepakket dat draait op Windows (bij voorkeur 
Windows 2008). Het bestaat uit een database (Microsoft SQL server), een Windowsservice 
en een aantal internettoepassingen. Al deze onderdelen kunnen worden ingezet op 
verschillende soorten landscapes op een bestaande of toepassingsgerichte infrastructuur. 
De keuze voor het landscape zal de toegankelijkheid en kracht van het systeem bepalen 
maar ook de kosten ervan (opstart en werking). 

8. Wat zijn de voor- en nadelen van het uitzetten van het CIS bij de overheid? 

Wanneer het CIS door een overheid of door een externe partij namens de overheid wordt 
beheerd, is het volkomen transparant. Het belangrijkste is dat de overheidsgebruikers 
volledig beheer hebben binnen de CIS-toepassing om de goedkeuring af te handelen zoals 
vastgesteld in hun voorwaarden. 

9. Wat zijn de voor en nadelen van het uitzetten van het CIS bij de producent? 

Het CIS dient te worden beheerd door één organisatie. Dit kan de overheid zijn of als 
alternatief een door de overheid goedgekeurde, betrouwbare en bevoegde externe 
beheerder. 
Het CIS zal beheer voeren over de productie van alle fabrikanten voor de Nederlandse 
interne markt. Daarom is het niet mogelijk om de verantwoordelijkheid voor het CIS bij 
één van de fabrikanten onder te brengen. 
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Risico 

10. Wordt de omvang van smokkel en/of namaak beïnvloed door de afschaffing van het 
belastingzegel? Gaarne uw risicoanalyse. 

Het afschaffen van de zegels zal niet leiden tot meer smokkel of vervalsing. 
De zegels kunnen eenvoudig worden gekopieerd of nagemaakt en zorgen voor een vals 
gevoel van veiligheid. 
Codentify en systemen die voldoen aan de bijbehorende voorwaarden daarentegen zorgen 
voor een effectief platform dat consumenten actief betrekt bij de strijd tegen de illegale 
handel in tabaksproducten. 

11. Ontstaan er volgens u extra risico's als de Codentify wordt geïmplementeerd bij de kleinere 
fabrikanten? 

Het invoeren van Codentify bij kleinere fabrikanten zorgt niet voor extra risico's voor 
kleine(re) fabrikanten. MKB's zullen ervan profiteren als Codentify in de EU wordt 
toegepast en als alle fabrikanten, ongeacht de grootte, voldoen aan deze richtlijnen. 

Betrouwbaarheid Codentify 

12. Op welke wijze kunt u de betrouwbaarheid van de Codentify garanderen, bijvoorbeeld door 
certificering door een onafhankelijke derde? Ontstaan er extra risico's doordat Codentify 
werkt als internettoepassing, bijvoorbeeld het risico dat het gehackt wordt? 

De broncode wordt geverifieerd en gecontroleerd door diverse onafhankelijke derde 
partijen: 

Daarnaast kan de volledige broncode worden overgedragen aan de overheid (onder 
vertrouwelijke voorwaarden) die dan een controle of beoordeling kan uitvoeren. 

Als internettoepassing bestaat het risico van verschillende soorten aanvallen. Maar als 
standaard internettoepassing, kunnen er ook standaard tegenmaatregelen worden 
toegepast om de veiligheid en toegankelijkheid te garanderen. De tegenmaatregelen zijn 
afhankelijk van het soort landscape dat door de overheid wordt gekozen voor het CIS. 

13. Wie hebben toegang tot de gepatenteerde Codentify-software? 

De leden van de Digital Coding and Tracking Association (DCTA), dienstverleners voor de 
uitvoering en overheden die van plan zijn om het te gaan gebruiken of die het reeds in 
gebruik hebben. Het is het plan dat andere fabrikanten die geen lid van de DCTA zijn een 
vergunning wordt toegekend om met het Codentify-systeem te kunnen werken wanneer 
een overheid besluit deze technologie verplicht te stellen. 

14. Is het mogelijk dat er X-codes worden uitgegeven en dat er uiteindelijk X-?-codes worden 
geproduceerd, bijvoorbeeld doordat er één of meerdere codes op één pakje worden geprint 
ten gevolge van een storing? 

Dit probleem zou zich kunnen voordoen in het geval van een slechte interface tussen de 
coderingsapparatuur en de productielijn. Een rapport (ondersteund in het systeem) dient te 
worden ingevoerd om de overheid van dit probleem op de hoogte te stellen (verklaring van 
verspilling) en het productievolume dient dienovereenkomstig te worden aangepast. 

15. Zijn er beveiligingen ingebouwd, bijvoorbeeld wanneer de inkt op is? 

De coderingsapparatuur wordt rechtstreeks gekoppeld aan de machine zodat de band 
wordt gestopt wanneer er zich problemen voordoen. Tegenwoordig hebben we de wettige 
verplichting in veel markten om bepaalde gegevens op de verpakking te printen en daarom 
bestaan er reeds controlemaatregelen (zoals beeldsystemen, afkeuringsstations) en 
procedures om te voorkomen dat deze producten op de markt komen. Voor Codentify 
worden dezelfde methodes gehanteerd. 
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Accijnsheffing 

16. Kan, en zo ja, op welke wijze, vanuit het CIS bij de overheid rechtstreeks worden 
vastgesteld of een afgegeven Codentify in de aangifte van de accijnsheffing is opgenomen? 

Kunnen we in het CIS zien (en zo ja, hoe) of een uitgegeven code is opgenomen in de 
aangifte van de accijnsheffing? 

Indien het Codentify-systeem door de Nederlandse overheid wordt verplicht, zal op alle 
sigarettenproducten voor de Nederlandse markt de Codentify-code staan. 
Wanneer de code er niet op zou staan, zou dit betekenen dat er niet wordt voldaan aan de 
wetgeving (net zoals met de zegels). 
Wanneer Codentify-codes worden aangemaakt en afgedrukt, worden zowel de gegevens 
van het product naar het CIS gezonden (bijvoorbeeld gegevens die betrekking hebben op 
belastingen zoals de prijs, aantal sigaretten per verpakking enz.) als de 
productiehoeveelheid. Dit in combinatie met een betrouwbaar verspillingsproces zou de 
basis zijn voor het vaststellen van de verschuldigde belasting. Daarnaast wordt de 
productiehoeveelheid tijdens verschillende fasen van het productieproces geteld (Codentify-
codes op verpakkingen, buitenverpakkingen en andere verpakkingen die zijn vervaardigd). 
Deze hoeveelheid kan worden gebruikt als onderdeel van controle van het volume en de 
belastingaangifte. 

17. Op welke wijze kan bij een in het vrije verkeer aangetroffen pakje sigaretten worden 
vastgesteld of dit pakje in de aangifte van de accijnsheffing is meegenomen? 

Producten die bestemd zijn voor de Nederlandse interne markt en zijn voorzien van een 
geldige Codentify-code zijn per definitie producten waarover belasting is betaald, zoals 
toegelicht bij vraag 16. 

Algemeen 

18. Heeft u contact met andere lidstaten over de invoering van de Codentify? Zo ja, welke 
lidstaten en heeft u de gegevens van contactpersonen? 

Ja, we hebben hierover contact met andere landen binnen de EU. Wij zouden graag een 
dialoog op gang helpen tussen u en andere handhavingsdeskundigen. 

Met vriendelijke groeten, 

Plii lip Monis Benelux  BVBA 
e-mail: I  
1 bone. 
Mobile: 

Van: 	 (DV/AVM) 
Verzonden: woensdag 27 februari 2013 11:38 
Aan:1 	 l@pmi.com' 
CC: 	 J  (DV/AVM); 	@belastingdienst.nr  
Onderwerp: RE: Vragen en antwoorden in kader Codentify systeem 

Beste 

kinnmi  
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We hebben alles in goede orde ontvangen, onze dank voor jullie reactie! We nemen de 
beantwoording van de vragen mee in onze afwegingen en gaan hier binnen de 
projectgroep mee verder. 

Met vriendelijke groet, 

Beleidsmedewerker 

Ministerie van Financiën 
Directie Douane en Verbruiksbelastingen 
Korte Voorhout 7 1 2511 CW 1 Den Haag 
Postbus 20201 1 2500 EE 1 Den Haag 

T070 O 
1(arninfin.n1 

www.rijksoverheid.n1  

Van: 	 [mailto:l 	 kapmi.comi 
Verzonden: maandag 25 februari 2013 9:46 
Aan: 	 (DV/AVM); 	 (DV/AVM); 

[1--Pelasti_i dienst.ni 
Onderwerp: RE: Vragen en antwoorden in kader Codentify systeem 

Geachte, 

Ik vroeg mij af of antwoorden op de vragen in het kader van Codentify systeem in goede orde 
zijn ontvangen. 

Vriendelijke groeten, 

From« 	  
Sent: woensdag 20 februari  2013 14:05 
To: 1 	@minfin.nr; 	@minfin.nr; 
Cc: 
Subject: Vragen en antwoorden in kader Codentify systeem 

Geachte dames en heer, 

Conform afspraak treft u in de bijlage de antwoorden aan op de vragen uit het douane overleg 
van 28 januari].!. 

Met vriendelijke groeten, 

1 	i@belastingdienst.nr  

Philip Klonk Benelux 13V13A 
e-mail: 1 	 jainmicom 
Phone: 
Mobile: 
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Van: I 	 i[mailto: 
Verzonden: vrijdag 8 februari  2013 15:43 
Aan: I 	 I(DV/AVM) 
CC:1 	 1(DV/AVM) 
Onderwerp: FW: website www.tabakexpres.com  

@pmi.com] 

Sorry 	 stuurde het per ongeluk naar 

Groet, 

From: 
Sent: 08 February 2013 15:40 
To:1 	l(n—l@minfin.n1) 
Cel 	 1 
Subject: website www.tabakexpres.com  

Ter info over het groeiend probleem van grensverkopen, zie onderstaand link naar 
onderstaand website: 

www.tabakexpres.com   

Groet, 

Philip Morris Benelux BVBA 

Phone: 
Mobile 	

Fprnicorn 

         

Van: I 	[mailto[ 
Verzonden: dinsdag 15 Januari 2013 12:55 
Aan: 	  (DV/AVM); 
CC: 	 (DV/MGD 
Onderwerp: RE: Make your own segment 

   

   

   

  

(DV/AVM) 

   

Hierbij nog een krantenartikel over hetzelfde onderwerp. Let met name op de alinea. 
Groet, 

1 	 

201301 50927.pdf.h Nieuwsoverzicht 15 
tni 
	

januari. pdf htmi 

From: 
Sent: 14 lanuary 2013 14:12 
To: 	 (DV/AVM)'; 
Cc: 	 J  (DV/MGT) 
Subject: RE: Make your own segment 

  

  

 

(DV/AVM) 
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Beste 

In 2012, daalde de markt voor kant en klare sigaretten met ongeveer 6% en de markt 
voor rooktabak (shag en make your own) met slechts 1%. 

Wij verwachten dat in 2013, ondanks de "grotere" accijnsverhoging op rooktabak, 
sigarettenrokers zullen (blijven) overstappen op rooktabak. Simpelweg aangezien 
rooktabak een stuk goedkoper is en blijft dan sigaretten. Er wordt ten onrechte 
verondersteld dat de accijnsverhoging van 60 cent op een pakje van 40 gram rooktabak 
hoger uitpakt dan de verhoging van 35 cent op een pakje van 19 sigaretten. Dit is een 
misvatting; De verhoging per rokertje voor rooktabak (o.b.v. 0.75 gram per shagje) is 
kleiner dan de verhoging per sigaret (vergelijking o.b.v. white stick). Dus dit impliceert 
dat ook met deze accijnsverhoging de verschillen tussen de prijzen (lees accijnzen) 
tussen de twee productgroepen nog steeds oplopen! Vandaar dat wij uitgaan dat 
rooktabak minder hard zal dalen als de markt voor sigaretten ook in 2013. Gezien de 
ervaringen in de buurlanden, is deze verwachting zeer gerechtvaardigd. 

En dan laten wij de ontwikkeling van zogenoemde "volumetabak" nog buiten 
beschouwing. Voor make your own wordt meer en meer gebruik gemaakt van 
"volumetabak". Dit is tabak die een verwerking ondergaat waardoor de vul graad wordt 
verhoogd. Vergelijk het met het poppen van popcorn. Je hebt dus steeds minder tabak 
nodig voor het maken/rollen van een sigaret. De conversies die nu op de potten tabak 
vermeld staan gaan veelal uit van 0.55-0.75 gram per shagje. Aangezien de accijnzen op 
basis van gewicht wordt betaald, betekent dit een zeer gunstige ontwikkeling waardoor 
accijnsverhoging op rooktabak de facto sterk wordt verminderd. 

Het traditionele als deze make your own (volume) tabak valt onder het accijnsregime van 
rooktabak. 

Uiteraard zijn wij graag bereid een en ander nader toe te lichten. 

Met vriendelijke groet, 

From: 	 [DV/AVM) [mailtol 
Sent: 11 January 2013 15:56 
To: 	 ; 1 	  (DV/AVM) 
Cc: 	 (DV/MGT) 
Subject: RE: Make your own segment 

 

'Dminfin.nl] 

  

Dag 
Dank voor je mail. 
Verwacht je niet dat de aanzienlijk sterkere accijnsverhoging voor rooktabak dan voor 
sigaretten deze producten vanaf nu minder aantrekkelijk gaat maken? 
Staat het in alle gevallen vast dat het om rooktabak gaat? 
Vr. groet  

Van: 	 [mailtol_______  

Verzonden: vrijdag 11 januari 2013 9:38 
Aan:1 1(DV/AVM); 

- CC:1 1(DV/MGT) 
Onderwerp: Make your own segment 

  

~Loom]  

 

    

   

(DV/AVM) 

   

Beste 
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bt 2013-01-11 om 05:03  gewerkt 2013-01-11 om 08:25 

Hieronder een interessant artikel in de Metro van deze ochtend. De groei van het 
zogenoemde make your own sigaretten is gigantisch en groeit tegen de stroom in. Deze 
trend is al langer waarneembaar en de verwachting is dat dit segment alleen nog maar 
meer gaat groeien door de extreem hoge accijnsverhogIng van begin dit jaar. 
Consumenten zijn duidelijk op zoek naar goedkopere alternatieven en switchen massaal 
naar dit segment (en naar de buurlanden). Het Is overduidelijk dat het make your own 
segment groei ten koste van sigaretten (en niet ten koste van het traditionele shag 
segment). Zoals bekend, komt dit door lage prijzen wat het gevolg is van de lage 
accijnzen. Hier is dus duidelijk sprake van oneerlijke concurrentie. 

We hebben het hierover in het verleden vaker gehad. Doch, het traditionele shag 
segment Is gestaag aan het verdwijnen en maakt plaats voor een nog overduidelijke 
substitutie product zijnde make your own. Hierdoor verliest de overheid gigantisch aan 
inkomen aangezien rokers van een hoger belast product switchen naar een lager belast 
product. Ik ben bekend dat de Staatsecretaris voornemens Is de accijnzen op rooktabak 
meer in lijn te krijgen met dle van sigaretten. Wat hem tegen houdt zijn de 
grensverkopen richting België en Duitsland. Dit is een terechte bezorgdheid maar die 
geldt in steeds grotere mate voor sigaretten (verschil pakje Marlboro tussen NL en 
België/Duitsland is inmiddels opgelopen tot 1 euro per pakje!). 

De dynamiek op de Nederlandse markt en de oneerlijke verhoudingen tussen deze twee 
product groepen worden zo urgent dat wij nog eens nadrukkelijk aandacht vragen hierna 
nog eens extra goed na te kijken. Mocht de accijnsverhoging van 2014 doorgaan (wat wij 
oprecht hopen van niet gezien de enorme weglek effecten naar de buurlanden en de 
illegale handel), dan hopen wij dat jullie bovenstaande ontwikkeling nadrukkelijk 
meenemen in de allocatie van de verhoging tussen sigaretten en rooktabak). 

Bij voorbaat dank om bovenstaand in overweging te nemen. 

Met vriendelijke groet, 

htto://www.metronieuws.nl/nleuws/zelf-siqaret-rollen-vanwecre-de-
crisis/SrZmal!PRevQBBuSsm3w/   

Dirk Evers in zijn tabakszaak in Heerhugowaard. Dankzij de crisis verkoopt hij steeds vaker losse tabak en 
huizenstoppers. Foto: Dick Manshande 
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Zelf sigaret rollen vanwege de 
crisis 
Tabak. Rokers kiezen steeds vaker voor de zelfmaaksigaret om kosten te besparen. Bussen 
met losse tabak zijn een stuk goedkoper. Hulzenstoppers vliegen de winkel uit. 

De zelfmaaksigaret wint aan populariteit dankzij de crisis. Steeds meer rokers stappen over van 
sigaretten op losse tabak. Ook de verkoop van huizenstoppers, de apparaatjes waarmee de 
huisgemaakte sigaretten worden gefabriceerd, zit in de lift. Bij Primera steeg de verkoop van bussen 
tabak en shag met acht procent. 

Ook gaan er veel meer rookaccessoires over de toonbank, maar liefst een stijging van veertien 
procent. "Door de crisis willen rokers bezuinigen op hun rookwaar. We krijgen er hierdoor over het 
hele land veel nieuwe klanten bij die op zoek zijn naar potten tabak. Ons assortiment is breder dan 
bijvoorbeeld bij de supermarkt, omdat ieder filiaal van ons standaard zes meter aan tabaksproducten 
verkoopt", zegt Christel Teeuwen van Primera. 

Ook bij de winkels van Tabaronde, met bijna 400 Techador en Vivánt-filialen, stijgt de verkoop van de 
tabaksbussen. "Dat is een duidelijke trend en ik verwacht dat de verkoop dit jaar nog met 20 procent 
zal stijgen. Zeker ook met de accijnsverhoging op sigaretten. Die zal vermoedelijk vanaf februari 
duidelijk voelbaar worden op de markt", zegt Martijn Stellaard van Tabaronde. Grote merken als Philip 
Morris proberen mee te liften op deze trend en hun klanten binnenboord te houden. "Ook zij brengen 
bussen op de markt van de grote merken als Marlboro. Zo bieden ze een goed alternatief voor hun A-
merk." 

De branch zelf is hier niet blij mee. "De marge op pakjes shag of sigaretten is veel groter. Bovendien 
komt een klant voor een bus tabak maar een keer per week in de winkel, in plaats van dagelijks voor 
zijn pakje sigaretten. Hierdoor nemen ook de momenten om klanten te verleiden tot andere aankopen 
af." 

Ook de Brancheorganisatie voor de tabaksdetailhandel (NSO) bevestigt de trend en is bezorgd. "Met 
de verkoop van de bussen kunnen winkeliers de klanten nog wel aan zich binden, maar de 
winstmarge is kleiner. Vergelijk het maar met de verkoop van een grote fles cola. Daar verdien je ook 
veel minder op dan op de verkoop van zes kleine flesjes." 

Philip Morris Benelux BVB. 

Phone: 
Mobile 

Van: 	 [mailto: 	 @pmi.corri] 
Verzonden: woensdag 9 januari 2013 8:03 
Aan: 	 XDV/AVM) 
CC: I 	 I (DV/AVM) 
Onderwerp: RE: voorstel tot herziening van tabaksproductenrichtlijn 

Beste 

Hierbij treffen jullie, zoals reeds was aangekondigd, een Nederlandse vertaling aan van 
onze inbreng op de herziening van de tabaksrichtlijn. 



Met vriendelijke groet, 

From: 
Sent: 04 January 2013 19:57 
To:1 	 1(DWAVM)1  
Cc: 1 	 I (DV/AVM)' 
Subject: RE: voorstel tot herziening van tabaksproductenrichtlijn 

Beste 	  

Allereerst de beste wensen voor 2013! 

Hierbij onze inbreng die wij eerder deze dag aan VWS hebben verstuurd. 

Begeleidende brief Philip_Mords_Benelu 
PM inbreng.pdf.pdf x_inbreng_Tabaksrid 

Het is een algemene inbreng en de impact van sommige maatregelen op de illegale 
handel in tabaksproducten zijn in het gehele document terug te vinden. 

Ik hoop begin volgende week nog een specifieker document naar jullie toe te sturen. 

Met vriendelijke groet, 

From: 1  
Sent: 30 December 2012 15:33 
To: 	 [DV/AVM)' 
Cc: 	 (DV/AVM) 
Subject: RE: voorstel tot herziening van tabaksproductenrichtlijn 

Dank 	voor de uitnodiging, Wij maken graag van de gelegenheid gebruik en 
sturen onze commentaar begin januari naar jullie toe. 

Met vriendelijke groet, 

From: 1 	 I:DV/AVM) [mailtol 	hminfin.nl] 
Sent: 20 December 2012 13:53 
To: 
Cc: 	 j (DV/AVM) 
Subject: voorstel tot herziening van tabaksproductenrichtlijn 

Beste 

Zoals bekend zal ik vanaf januari 2013 het alcohol- en tabaksaccijnsdossier van 
overnemen. 
Ik e-mail je naar aanleiding van het voorstel van de Commissie voor herziening van de 
tabaksproductenrichtlijn (zie bijlage). Waarschijnlijk ben je al op de hoogte van dit voorstel, dat 
gisteren is gepresenteerd. In het kader hiervan wil ik je vragen om eventueel commentaar op dit 
voorstel naar mij te e-mailen (alleen op punten die op het terrein van Financiën liggen). Omdat we 
met een vrij krappe planning zitten i.v.m. de feestdagen, zouden wij eventueel commentaar graag 
in de eerste of het begin van de tweede week van januari ontvangen. Alvast dank. 
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Met vriendelijke groet, 

Beletdsmedewerker 

Ministerie van Financiën 
Directie Douane en Verbruiksbelastingen 
Korte Voorhout 7 1 2511 CW 1 Den Haag 
Postbus 20201 1 2500 EE 1 Den Haag 

frminfin.n1 
www.riiksoverheid.n1  

Van: 	 [mailto:1 	 i@pmi.corn] 
Verzonden: woensdag 30 januari 2013 22:35 
Aan:1 	 I(DV/AVM) 
CC: 	 1(DV/AVM);1-1@belastingdienst.nli 
Onderwerp: RE: vragen codentify 

Beste 

Wij komen hier zo snel als mogelijk op terug doch voor 18 februari. 

Met vriendelijke  groet, 

From: 1 	  DV/AVM) [rraninfin.nl] 
Sent:  30 January 2013  11:11 
To:1 	  
Cc: 1 	 1 (DV/AVM); 	@belastingdienst.nr 
Subject: vragen codentify 

Beste 

In het verleden heeft Douane/Belastingdienst informatie gekregen over codentify. Vanuit 
de branche is in een aantal bijeenkomsten met de Belastingdienst, met name die van 19 
mei 2011, uitleg gegeven over dit systeem. We hebben begrepen dat jij hiervoor 
contactpersoon bent geweest. Vandaar het verzoek om deze e-mail met bijlage door te 
zenden aan overige deelnemers van codentify. 

In de bijeenkomsten is al veel informatie gegeven over codentify. Inmiddels is er een 
projectgroep bij de Douane ingesteld waarbij de mogelijkheden voor eventuele 
vervanging van het huidige zegelsysteem worden verkend. In het kader hiervan zijn bij 
de projectgroep ten aanzien van codentify toch nog vragen gerezen die nog niet zijn 
beantwoord of waarvan het antwoord nog nadere toelichting behoeft. Deze vragen staan 
vermeld in bijgevoegde vragenlijst. De antwoorden op de onderstaande vragen acht de 
projectgroep van belang om tot een zorgvuldige afweging te komen of codentify het 
huidige zegelsysteem zou kunnen vervangen. 

Graag ontvangen we een reactie vóór 18 februari a.s. Alvast dank. 

Met vriendelijke groet, 
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Beleidsmedewerker 

Ministerie van Financiën 
Directie Douane en Verbruiksbelastingen 
Korte Voorhout 7 1 2511 CW 1 Den Haag 
Postbus 20201 1 2500 EE 1 Den Haag 

T070 	 
lininfm.n1 

www.rilksoverheid.n1  

  

     

     

Van: 	 [mailt° 	 @pmi.com] 
Verzonden: zondag 30 december 2012 15:33 
Aan: 	 (DV/AVM) 
CC: 	 (DV/AVM) 
Onderwerp: RE: voorstel tot herziening van tabaksproductenrichtlijn 

Dank 	voor de uitnodiging, Wij maken graag van de gelegenheid gebruik en 
sturen onze commentaar begin januari naar jullie toe. 

Met vriendelijke groet, 

From: 	 (DV/AVM) [mailto:1 	kaminfin.ni] 
Sent: 20 December 2012 13:53 
To: 
Cc: 	 (DV/AVM) 
Subject: voorstel tot herziening van tabaksproductenrichtlijn 

Beste 

Zoals bekend zal ik vanaf januari 2013 het alcohol- en tabaksaccijnsdossier van 
overnemen. 
Ik e-mail je naar aanleiding van het voorstel van de Commissie voor herziening van de 
tabaksproductenrichtlijn (zie bijlage). Waarschijnlijk ben je al op de hoogte van dit voorstel, dat 
gisteren is gepresenteerd. In het kader hiervan wil ik je vragen om eventueel commentaar op dit 
voorstel naar mij te e-mailen (alleen op punten die op het terrein van Financiën liggen). Omdat we 
met een vrij krappe planning zitten i.v.m. de feestdagen, zouden wij eventueel commentaar graag 
in de eerste of het begin van de tweede week van januari ontvangen. Alvast dank. 

Met vriendelijke groet, 

Beleidsmedewerker 

Ministerie van Financiën 
Directie Douane en Verbruiksbelastingen 
Korte Voorhout 7 1 2511 CW 1 Den Haag 
Postbus 20201 1 2500 EE 1 Den Haag 

(Wmrnfin.n1 
www.riiksoverheid.n1 
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(DV/AVM) 

(DV/AVM); 

Van: I 	 kmailto: 
Verzonden:  vrijdag 26 april 2013 15:38 
Aan: 	@minvws.n1 
CC. 	 );1 	 l(DV/AVM); 
Onderwerp: TPD Artikel 14 

	»prni.com] 

Geachte mevrouw 

 

beste 	1,  

   

Wij begrijpen dat op de eerstvolgende WPPH waarin de TPD verder wordt besproken, artikel 
14 (Traceability and security featurers) zal worden besproken. Zoals kort besproken tijdens 
onze bijeenkomst van 30 januari jl., zijn wij voorstander van dat artikel 14 van de TPD 
consistent is met hetgeen is geregeld in het FCTC protocol (eliminate illicit trade in tobacco). 
Wij begrepen dat ook de Nederlandse regering een vergelijkbare positie erop na houdt. 

In bijgaande documenten hebben we beide teksten vergeleken en de verschillen tussen beide 
provisies aangegeven. 

Corrparatiye_analysi Art 14 corrphance 
s_Art_8_Protocol A FCTC Art 8 - Copy. pc 

Wij hopen u hiermee van dienst te zijn. 

Met vriendelijke groet, 

Philip Morris Benelux BVBA 

Phone 1  

MOM -1  
pin) 	•thri  

1@pmi.corn] Van: 	  mailto:l 
Verzonden: dinsdag 31 januari 2012 10:27 
Aan:   (DV/AVM) 
CC: 1 	  (DV/AVM); 
	 1 
Onderwerp: Tarieven per 1 april 2012 

Beste 

De handel vereist van ons dat wij ongeveer zes weken voorafgaand aan een 
prijswijziging met hun in onderhandeling treden. Een verandering van een 
kleinhandelsprijs heeft gevolgen voor de handelsmarges en uiteraard willen zij voldoende 
tijd hebben om daarover met ons (maar geldt ongetwijfeld ook voor de andere 
fabrikanten) te onderhandelen. Om onze verkoopprijzen aan de handel te kunnen 
bepalen hebben wij uiteraard inzicht nodig in de nieuwe tarieven gerelateerd aan de 
nieuwe WAP. Dit impliceert dat wij uiterlijk midden februari  inzicht dienen te hebben in 
de nieuwe tarieven. 
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Zou je zo vriendelijk willen zijn om aan te geven wanneer de nieuwe tarieven bekend 
worden gemaakt? Ik had van de brancheorganisaties begrepen dat dit aan het einde van 
februari zou plaatsvinden maar dit betekent dat er slechts 4 weken zit tussen het bekend 
worden van de nieuwe tarieven en het (succesvol) eindigen van de onderhandelingen 
met de handel. In de tussentijd dient alles nog te worden geproduceerd. Ik wil hierbij 
dringend  benadrukken dat wij zeer snel inzicht dienen te krijgen in de nieuwe tarieven, 
anders zal dit negatieve gevolgen hebben op onze bedrijfsvoering (en na ik veronderstel 
geldt dit ook voor onze concurrenten). 

Het zou ons in ieder geval helpen dat er geen misverstand bestaat over de manier van 
berekenen. Ik stuur hieronder een voorbeeld berekening mee van een WAP van €4.82119 
(in 2010 was deze €4.50/19). Zouden jullie deze berekening willen bekijken en ons snel 
een terugkoppeling geven of de berekeningswijze klopt? Voor de duidelijkheid, dit is dus 
geen bevestiging van de tarieven maar dient slechts als verificatie voor de berekening in 
het geval de WAP uitkomt op €4.82/19. Ik hoop oprecht dat jullie dit willen doen, het zal 
in ieder geval wat onzekerheid wegnemen. 

WAP 

WAP Apr-11 Apr-12 

Price 4.50 4.82 

pack size 19 19 

per 1000 236.72 253.68 
VAT 15.97% 37.80 15.97% 40.50 

Specific 135.66 138.57 

Ad valorem 8.59% 20.34 7.44% 18.88 

MET component 

Total Excise/MET 156.00 157.45 

Total TAX 193.80 197.95 

Ex Factory 42.92 55.73 

Bij voorbaat dank voor een terugkoppeling. 

Met vriendelijke groet, 

Philip Morris Benelux BVBA 

Phone: - 
Mobile' 	  
e-mail: 1 	 -npnweom  

Van: 1 	 I  [mailto: 	 @pmi.com] 
Verzonden: donderdag  9 februari 2012 19:41 
Aan:1 	 I (DV/AVM) 
CC: Q 	 _ADV/AVM); 
(AFP/ANALYSE)1 	 p (AFP/ANALYSE) 
Onderwerp: Re: WAF 2011 

Dank 

1 (DWAVM)* 

 

 

 

  

Dan hoop ik dat jullie berekeningen voor sigaretten uitkomen op: 
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Van: 	 [mailto: 
Verzonden: maandag 13 februari 2012 16:00 
Aan:I 	 I  (DV/AVM) 
CC: 	 (DV/AVM); 
Onderwerp: Kennismaking + Artikel 6 FCTC 

©pmi.corn] 

(DV/AVM); 

Specifiek accijns: EUR 138.23/1000 
Ad valorem: 7.57 percent 
Minimum accijns: EUR 157.28/1000 

Althans dat zijn onze uitkomsten. 

Ik ben benieuwd. 

Groet, 

From:11 	 (DV/AVM) [mailtol 	kaminfin.nl] 
Sent: Thursday, February 09, 2012 06:47 PM  
To: 	 <I 	 ak;  r 	r@kerftabak.nli 
1rn@kerftabak.n1>;  	 il 	1@sigaar.nr  j 	@sigaar.n1>;  
	 f@lekkerland.nli <I 	 1@lekkerland.n1>; 	tótabaksdeailhandel.nli 
c 	@tabaksdetallhandel.nl> 
Cc't 	 
<I 	

1(DV/AVM) <1 	k 
minfin.n1>; 	(AFP/ANALYSE) < 

minfin.nl>p 	  

	1:arninfin.n1>; 
I (AFP/ANALYSE) 1 	 laminfin.nl> l  

Subject: WAP 2011 

Beste allemaal, 

Bij deze de WAP over 2011: 
- Sigaretten (per 1000 stuks): C 251,74 
- Rooktabak (per 1000 gram): C 123,44 

Met het berekenen van de tarieven zijn we druk bezig, dus deze volgen zo snel mogelijk. 

Met vriendelijke groet, 

I" _(2■1/),  

@minbuza.n1 

Beste 

     

      

      

Ik begreep van 	 en 	 dat er nog veel 
onduidelijkheid heerst voor wat betreft de voortgang van Artikel 6 FCTC. Wij hebben 
vernomen dat er een concept tekst circuleert en dat DG TAXUD commentaar wenst te 
ontvangen voor vrijdag 17 februari aanstaande. De tekst is naar verluidt gestuurd aan de 
permanente vertegenwoordiging in Brussel t.a.v. 

Zou het mogelijk zijn om elkaar kort te treffen aanstaande woensdaaochtend?  Ik 
realiseer mij dat het kort dag is maar gezien bovenvermelde deadline misschien 
relevant? Ik zou om 10.00 uur bij jullie kunnen zijn. Een andere mogelijkheid zou zijn om 
donderdagochtend dit telefonisch te bespreken maar gezien de complexiteit wellicht 
lastig. Het geeft mij ook de gelegenheid mij voor te stellen aan 	en I 	1 Zoals 

17 



wellicht bekend coördineren wij dit dossier binnen de industrie en is Philip Morris vanuit 
de Nederlandse industrie het eerste aanspreekpunt. 

Ik hoor graag van jullie en bij voorbaat dank voor jullie begrip voor het korte termijn 
verzoek. 

Met vriendelijke groet, 

Philip Morris Benelux PVBA 

Phone. -1 
M bie: I 	, 
e-mail I 

Van: 	 [mailto: 
Verzonden:  dinsdag 3 juli  2012 13:39 
Aan: 	 (DV/AVM) 
CC: I 	 sir""A"m) 
onderwerp: RE: 

©pmi.corn] 

 

Beste 

    

Dank voor je reactie. 

  

Wij zijn voornemens om een 	_ product op de markt te brengen. Zou de 
publicatie -mits uiteraard goeagekeurd door de Staatssecretaris- met de komende 
accijnsverhoging in de Staatscourant gepubliceerd worden? 

Met vriendelijke groet, 

From: 	 (DV/AVM) 
Sent: 03 July 2012 13:29 
To: 
Cc: 	 I (DV/AVM) 
Subject: 

Beste 

i is op dit moment geen goedgekeurde hoeveelheid. Daarvoor moet de regeling 
aar [past worden en dat is iets wat de Staatssecretaris goed zal moeten keuren. 
Zodra er een mogelijkheid is voor het aanpassen van de regeling, kan dit ook voorgelegd 
worden. 

Met vriendelijke groet, 

Van: 	 [mailtm[ 	 borni.com] 
Verzonden. dinsdag 3 juli 2012 13:21 
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@pmi.corn] 

Aan: 	I(DWAVM) 
Onderwerp: RE: 

Beste 

Heb jij al de gelegenheid gehad om naar onderstaande vraag te kijken (van 8 juni jl.)? Is 
de 	een goedgekeurde hoeveelheid of dient er separaat goedkeuring besluit te 
worden genomen. Gezien het feit dat dit concurrentiegevoelige informatie bevat kan dit 
niet worden besproken aanstaande donderdag. Nogmaals, mocht dit niet reeds 
goedgekeurd zijn, dan kan dit hopelijk meelopen in de Staatscourant publicatie van de 
accijnsverhoging. 

Ik hoor graag snel van je. 

Bij voorbaat dank, 
Met vriendelijke groet, 

From: 
Sent: 08 June 2012 13:52  
To:1 	I (I 	bminfin.n1)  
Subject: 

Beste 

Het staat mii bij dat we ongeveer een jaar geleden een aanvraag hebben ingediend om 
een 	 op de markt te brengen en die toestemming ook hebben 
verki egen...krákel zil van het uitvoeringsregel accijns geeft echter geen 
verpakking aan. 

Zou jij kunnen aangeven of 	een toegestane hoeveelheid is? Zo niet, dan willen 
wij graag toestemming verkrijgen op het gebruik van deze hoeveelheid. Wellicht dat de 
publicatie in de Staatscourant mee kan lopen met de accijnsverhoging publicatie. 

Bij voorbaat mijn hartelijke dank voor je feedback. 

Met vriendelijke groet, 

Philip Morris Benelux BVBA 

Phone. 
Mobile: 

	lamni.com   

Van: 	 [mailto: 
Verzonden: maandag 27 augustus 2012 10:23 
Aan:i 	 l(DV/AVM) 
CC: [  	 i(DwAvm)  
Onderwerp: RE: 

Beste 

Zou jij mij kunnen informeren over de status van een 	 verpakking? 

19 



Bij voorbaat mijn hartelijke dank. 

Met vriendelijke groet, 

From: 
Sent: 03  July 2012 13:39 
To: 	 (DV/AVM)' 
Cc:    (DV/AVM) 
Subject: RE: 

Beste 

Dank voor je reactie. 

Wij zijn voornemens om een 	 product op de markt te brengen. Zou de 
publicatie -mits uiteraard goedgekeurd door de Staatssecretaris- met de komende 
accijnsverhoging in de Staatscourant gepubliceerd worden? 

Met vriendelijke groet, 

From: 	 (DV/AVM) [mailto:1 	kminfin.nl] 
Sent: 03 July 2012 13:29 
To: 
Cc: 
Subject: RE 

 

1(DV/AVM) 

Beste 

   

    

is op dit moment geen goedgekeurde hoeveelheid. Daarvoor moet de regeling 
aanpast worden en dat is iets wat de Staatssecretaris goed zal moeten keuren. 
Zodra er een mogelijkheid is voor het aanpassen van de regeling, kan dit ook voorgelegd 
worden. 

Met vriendelijke groet, 

Van: 	 [mailto:1 	 1@orni.com] 
Verzonden: dinsdag 3 juli  2012 13:21 
Aan: 	 i(DV/AVM)  

Onderwerp: RE 	 .- 

Beste 	It 

Heb jij al de gelegenheid gehad om naar onderstaande vraag te kijken (van 8 juni jl.)? Is 
de - 	m een goedgekeurde hoeveelheid of dient er separaat goedkeuring besluit te 
woruen genomen. Gezien het feit dat dit concurrentiegevoelige informatie bevat kan dit 
niet worden besproken aanstaande donderdag. Nogmaals, mocht dit niet reeds 
goedgekeurd zijn, dan kan dit hopelijk meelopen in de Staatscourant publicatie van de 
accijnsverhoging. 
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